
Protokół XLV Sesji Rady Gminy Kościelisko odbytej w dniu 26 stycznia 2023 roku na Sali obrad 

Urzędu Gminy Kościelisko 

 

Przewodniczący  Artur Bukowski  otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Artur Bukowski TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

2 Janusz Czernik TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

3 Władysław Długosz TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

4 Mieczysław Dzierzęga TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

5 Piotr Kopeć TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

6 Maciej Krzeptowski NIE • 26.01.2023 09:01 Nieobecny 

7 Małgorzata Lasak TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

8 Ryszard Mądry TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

9 Paweł Michniak TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

12 Krzysztof Pitoń TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

13 Stanisław Staszel TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

14 Adam Tracz TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

15 Wojciech Urbaś TAK • 26.01.2023 09:01 Obecny 

 

Lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco; - jak w załączniku nr 3 do protokołu 

 

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu XLIII Sesji Rady Gminy Kościelisko  

3. Przyjęcie protokołu XLIV Sesji Rady Gminy Kościelisko  



4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej, od 22 grudnia 2022 roku 

5. Interpelacje i zapytania radnych 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie 

ścieków 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2023-2040  

12. Sprawy bieżące 

13. Wolne wnioski  

14. Zakończenie obrad 

 

Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

 

Prowadzący poinformował Wysoką Radę, że pkt 9 będzie miał brzmienie: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały dotyczącej  ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie 

ścieków.  

Poddał jawnemu głosowaniu - Kto jest za przyjęciem zmiany w porządku obrad dot. tytułu 

uchwały w pkt 9? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:03 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:03 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:03 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:03 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:03 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:03 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:03 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:03 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:03 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:03 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:03 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:03 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:03 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:03 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:03 

 

W wyniku jawnego głosowania zmiana została przyjęta jednogłośnie.  

 

Prowadzący poddał jawnemu głosowaniu: Kto jest za przyjęciem porządku obrad ?  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:04 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:04 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:04 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:04 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:04 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:04 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:04 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:04 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:04 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:04 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:04 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:04 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:04 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:04 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:04 

 

W wyniku jawnego głosowania porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

2. Przyjęcie protokołu XLIII Sesji Rady Gminy Kościelisko  

Z protokołem zapoznali się radni Ryszard Mądry i Wojciech Urbaś.  

Uwag do protokołu nie było.  

Prowadzący poddał jawnemu głosowaniu: Kto jest za przyjęciem protokołu XLIII Sesji Rady 

Gminy Kościelisko?  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:05 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:05 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:05 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:05 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:05 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:05 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:05 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:05 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:05 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:05 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:05 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:05 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:05 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:05 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:05 

 

W wyniku jawnego głosowania protokół XLIII Sesji przyjęto jednogłośnie.  

 

 

3. Przyjęcie protokołu XLIV Sesji Rady Gminy Kościelisko  

Z protokołem zapoznali się radni Mateusz i Tadeusz Nędza - Kubiniec. 

Uwag do protokołu nie było.  

 

Prowadzący poddał jawnemu głosowaniu:  Kto jest za przyjęciem protokołu XLIV Sesji Rady 

Gminy Kościelisko? 

 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:06 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:06 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:06 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:06 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:06 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:06 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:06 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:06 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:06 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:06 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:06 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:06 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:06 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:06 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:06 

 

W wyniku jawnego głosowania protokół XLIV Sesji przyjęto jednogłośnie. 

 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej, od 22 grudnia 2022 roku 

Sprawozdanie nr 38 za okres 22.12.2022 r. - 25.01.2023 r. 22.12.2022 r. - XLIV Sesja Rady 



Gminy Kościelisko 27.12.2022 r. - spotkanie z Panem Józefem Staszelem, dotyczące 

funkcjonowania ośrodka biathlonowego w Kirach,28.12.2022 r. - spotkanie dotyczące 

podsumowania prac związanych z opracowaniem dokumentacji osuwiskowej, geodezyjnej na 

Płazówce w Witowie, i drodze Boczonie w Dzianiszu 29.12.2022 r. - wideo spotkanie z 

przedstawicielami spółki PKP w temacie regulacji drogi na ulicy Sywarne w Kościelisku. W dniu 

dzisiejszym kolejne rozmowy, 29.12.2022 r. - wideokonferencje dotycząca programu 

transportowego dla Podtatrza z udziałem wicemarszałka Łukasza Smółki 30.12.2022 r. - to 

dzień wielu spotkań noworocznych.02.01.2023 r. - spotkanie z Prezes OSP Dzianisz Dolny 

Panią Bronisława Kukulak i naczelnikiem panem Andrzejem Styrczulą w temacie 

przygotowania specyfikacji istotnych warunków zamówień przed ogłoszeniem właściwego 

postępowania przetargowego na przebudowę, rozbudowę budynku remizy OSP Dzianisz 

Dolny. 04.01.2023 r. - spotkanie z wykonawcą, inspektorem nadzoru inwestycji dotyczącej 

przebudowy budynku remizy OSP Kościelisko. Omówiliśmy aktualny stan prac. W tej chwili 

trwają roboty wewnętrzne: wykańczanie ś c i a n i s u f i t ó w pł y t a m i g i p s o w y m i , u k ł 

a d a n i e pł y t e k . Przypominam, że okres realizacji tego zadania to koniec kwietnia tego 

roku. Termin zakończenia robót nie wydaje się zagrożony.04.01.2023 r. - spotkanie z 

Dyrektorami naszych szkół w temacie spraw dotyczących funkcjonowania szkół, bieżących 

tematów04.01.2023 r. - wideoczat. Spotkanie z mieszkańcami,09.01.2023 r. - spotkanie z 

przewoźnikami. Poruszona została kwestia organizacji i funkcjonowania linii komunikacyjnych 

przebiegających przez teren naszej Gminy. O przestrzeganiu rozkładów jazdy, zawieszeniach i 

zmianie kursów czyli organizacji i funkcjonowania linii komunikacyjnych przebiegających przez 

teren naszej Gminy była także mowa09.01.2023 r. - spotkanie z Księdzem proboszczem Parafii 

Kościelisko Krzysztofem Smoterem w temacie Rządowego Programu Odbudowy Zabytków - 

Polski Ład dla Kultury. Nabór został przedłużony do 17 marca tego roku, 09.01.2023 r. - 

spotkanie z Dyrekcją TPN w sprawie stadionu biathlonowego w Kirach i kolejnych etapów 

rozwoju. Zastawialiśmy się i rozmawialiśmy nad zakresem kolejnych działań i niezbędnych 

modernizacji na stadionie. Chciałbym aby ta inwestycja, to zadanie, miejsce, było 

przedmiotem dyskusji na jednym z najbliższych posiedzeń Komisji Ekonomiki,10.01.2023 r. - 

udział w posiedzeniu Komisji Ekonomiki, w trakcie którego spotkaliśmy się wspólnie z 

Prezesem spółki PPK Januszem Tarnowskim.11.01.2023 r. - spotkanie z projektantami zadania 

dotyczącego opracowania dokumentacji projektowej dla budowy sali gimnastycznej w 

Dzianiszu. Kwestia lokalizacji studni głębinowej na działce, centrali telefonicznej, wejścia do 

sali. To główne tematy spotkania. W ciągu najbliższego czasu zostanie złożony wniosek o 

uzyskanie pozwolenia na budowę dla tego zadania.11.01.2023 r. - spotkanie z Prezesem 

Zarządu Gminnego OSP Panem Krzysztofem Michniakiem w temacie spraw bieżących,12.01. - 

16.01.2023 r. - wizyta w partnerskim mieście Divion, we Francji. Miałem okazję osobiście 

podziękować za pomoc, życzliwość okazaną dla obywateli Ukrainy, którzy przebywali i 

przebywają na terenie naszej Gminy. Pomoc, która udzielona była w zeszłym roku, i 

obejmowała kilka transportów tirów z niezbędnym wsparciem. To podziękowanie 

skierowałem do całej aglomeracje Bethune.Wziąłem również udział w kilku spotkaniach z 

Polonia polską i spotkaniu noworocznym z mieszkańcami Divion. Przesyłam Państwu 

pozdrowienia od mera Pana Jackego Lamoine, radnych i Polaków z naszego partnerskiego 

miasta. 17.01.2023 r. - tego dnia podpisałem akt notarialny - umowę zamiany budynku 

poprzedniego Urzędu Gminy Kościelisko (ul. Strzelców Podhalańskich) na budynek Dom 



Wczasów Dziecięcych (ul. Szeligówka). Z tego miejsca raz jeszcze dziękuję Starostom, całemu 

zarządowi, i wszystkim radnym Powiatu za udzieloną bonifikatę i wyrażanie zgody na 

zamianę.18.01.2023 r. - udział w posiedzeniu Komisji Ekonomiki19.01.2023 r. - rada budowy 

w Witowie. Budynek Wielofunkcyjny. Kwestia stopnia zaawansowania prac, i kolejnych robót. 

19.01.2023 r. - spotkanie z Dyrektorami naszych szkół,20.01.2023 r. - udział w otwarciu 

gmachu głównego Muzeum tatrzańskiego. Piękny obiekt, piękna wizytówka Podhala. Warto 

odwiedzić, warto zobaczyć. 21.01.2023 r. - udział w spotkaniu opłatkowym OSP Witów i ZP 

Odział Witów. Dziękuję za zaproszenie. Życzenia, jasełka, występy, rozmowy. Miły wieczór ze 

społecznością Witowa.24.01.2023 r. - spotkanie z Państwem Leśnikami w temacie bieżących 

spraw związanych z funkcjonowaniem klubu UKS Regle25.01.2023 r. - udział w Forum 

Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów Małopolski w Krakowie. Spotkanie w którym uczestniczył 

Marszałek Województwa Małopolskiego, Wojewoda, dotyczyło funduszy europejskich i 

planowanych naborów. Pojawił się także temat współpracy Gmina ze spółką Tauron. 

Informacja z zamówień publicznych. Do najważniejszych postępowań jakie zostały 

przeprowadzone w okresie międzysecesyjnym należą… Dziękuję pracownikom, całemu 

mojemu zespołowi za działanie i zaangażowanie w okresie międzysesyjnym. Panowie 

Przewodniczący, Wysoko Rado, Szanowni Państwo, to wszystko co chciałem przekazać w 

ramach sprawozdania. Dziękuję za uwagę. 

 

Pytań ani uwag do sprawozdania nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem sprawozdania Wójta z 

działalności międzysesyjnej, od 22 grudnia 2022 roku? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:17 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:17 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:17 



3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:17 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:17 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:17 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:17 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:17 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:17 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:17 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:17 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:17 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:17 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:17 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:17 

 

 

W wyniku jawnego głosowania sprawozdanie wójta przyjęto jednogłośnie. 

 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych – nie było.  

 

 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców 

 

Dyrektor CUW  Agnieszka Pawlikowska: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, 

Szanowni Państwo Rada Gminy jest zobowiązana ustalić stawkę za 1 km przebiegu pojazdu 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci i młodzieży uczniów oraz 

rodziców, przy czym stawka nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na podstawie 

art. 34a ust. 2 ustawy z 6 września 2001 roku o transporcie drogowym. W dniu 2 stycznia 2023 roku 

ukazało się rozporządzenie Ministra Infrastruktury z dnia 22 grudnia 2022 roku zmieniające 

rozporządzenie w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania 

do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością 

pracodawcy. Dlatego też koniecznym okazała się zmiana uchwały numer 42/323/22 z dnia 28 

listopada 2022 roku. Po zmianach §1 Pkt. 2 otrzymuje następujące brzmienie: dla pojazdu o 

pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm³ ustalona kwota będzie 1,15 zł za 1 km przebiegu 

pojazdu. Dziękuję bardzo.” 



Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć potwierdził, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Ekonomiki  w dniu 

18 stycznia  br.   

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLV/341/23 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców? 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:19 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:20 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:19 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:19 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:20 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:19 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:19 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:19 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:20 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:19 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:20 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:19 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:19 



14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:19 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:19 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelsko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLV/341/23 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów 

oraz rodziców.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Geodeta Gminny Łukasz Armata: „Panowie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo proszę Wysoką Radę o zaliczenie do kategorii dróg gminnych drogi o długości 684 

m położonej w miejscowości Kościelisko w obrębie Kościelisko ujętych w wykazie stanowiącym 

załącznik nr 1 do uchwały i zlokalizowanej na działkach ewidencyjnych o numerach 97/84, 97/85, 

97/86 i 97/87 w obrębie Kościelisko. I ustalenia jej przebiegu zgodnie z tym załącznikiem oraz mapą 

stanowiącą załącznik nr 2 do uchwały. Droga znajduje się koło nowej siedziby Urzędu Gminy 

Kościelisko. Łączy ulice Nędzy-Kubińca z ulicą Karpielówka. Dotychczas droga ta posiadała status drogi 

wewnętrznej, a po uregulowaniu stanu prawnego działek, po których ta droga przebiega zasadnym 

jest zaliczenie jej do dróg publicznych o kategorii drogi gminne. Projekt zaliczenia wyżej wymienionej 

drogi do kategorii dróg gminnych uzyskał pozytywną opinię Zarządu Powiatu Tatrzańskiego wyrażoną 

uchwałą nr 537/1/23 z dnia 11 stycznia 2023 roku, o którą Wójt Gminy Kościelisko wystąpił zgodnie z 

art. 7 ustawy o drogach publicznych. Proszę Szanowną Radę o podjęcie uchwały w tej sprawie.” 

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć potwierdził, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Ekonomiki  w dniu 

10 stycznia  br.   

 

Prowadzący zarządził głosowanie  w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLV/342/23  w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:22 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 



 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:22 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:22 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:22 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:22 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:23 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:22 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:22 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:22 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:22 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:22 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:22 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:23 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:22 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:22 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelsko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLV/342/23 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych? 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

 

Kierownik Referatu Agnieszka Grzegorczyk: „Dzień dobry, Szanowni Państwo wpłynęła skarga na 

bezczynność Wójta i według skarżącej skarga ta polega na tym, że Wójt nie wykonuje swoich 

obowiązków w zakresie udostęp... udostępniania danych przestrzennych a szczególnie 

[niezrozumiałe]. Skargę złożyła firma, która zajmuje się również umieszczaniem tego rodzaju danych 

na stronach internetowych Gmin. Gmina udostępnia dane przestrzenne w zakresie wymaganym 

ustawami, a mianowicie Ustawy [niezrozumiałe] ustawy o infrastukturze [niezrozumiałe] 

Rozporządzeniu Wspólnoty Europejskiej wytycznych i uchwały przy Rozporządzeniu Ministra Rozwoju 

pracy technologii z 2020 roku. Nawet Nasza Gmina, zanim jeszcze pewne obowiązki zostały na Gminę 



nałożone już miała przygotowany i opracowany sposób udostępniania i przygotowane w ogóle 

metadane. W zakresie udostępniania danych przestrzennych naszą Gminę obsługuje firma Gison, 

która od laty tworzy i utrzymuje na serwerach system informacji przestrzennej, który... z którego 

korzystamy i to bardzo często. Jeżeli chodzi o  nasze dane to są one przekazywane do Głównego 

Geodety Kraju. Każda aktualizacja, każdy plan, każdy... każda zmiana planu i struktur jest wysyłana 

właśnie do Głównego Geodety Kraju i ten Organ nigdy nie zakwestionował naszych danych, nie 

wniósł żadnych zastrzeżeń i umieszcza je na swojej stronie to sprawie, że również jesteśmy 

przekonani o tym, że te dane są w porządku. Firma Gison udzielała nam merytorycznych wyjaśnień w 

czasie posiedzenia Komisji, która rozpatrywała tą skargę i uważamy, że merytorycznie skarga jest 

bezzasadna." 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Michniak: „Panie Przewodniczący, 

Panie Wójcie, Szanowni Radni, Szanowni pracownicy oraz mieszkańcy. Komisja Skarg Wniosków 

Petycji na swoim posiedzeniu 12 stycznia bieżącego  roku uznała skargę za bezzasadną i taki tutaj 

wniosek zgłasza. Bardzo skrupulatnie się przyjrzeliśmy tej sprawie. W trakcie tutaj posiedzenia firma 

Gison złożyła wyczerpujące tutaj tłumaczenia. Mieliśmy w swoim gronie, tutaj, geodetę 

uprawnionego Janusza Czernika, który też przyznał, że nigdy nie miał problemów tutaj z korzystaniem 

z tych danych także sprawę uważamy tutaj za oczywistą. Jest to pewna forma marketingu tej firmy, 

bo takie skargi wpłynęły od tej firmy do większości gmin, także taki zgłaszamy wniosek o uznanie tej 

skargi za bezzasadną, dziękuję.” 

Uwag ani pytań nie było.  

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLV/343/23 w 

sprawie rozpatrzenia skargi? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:27 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:27 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:27 



3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:27 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:27 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:27 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:27 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:27 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:27 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:27 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:27 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:27 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:27 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:27 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:27 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelsko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLV/343/23 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie 

ścieków 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado Szanowni Państwo, 

zwracam się z prośbą o przyjęcie projektu zmian do uchwały Rady Gminy Kościelisko nr 

XXXIX/306/22 z dnia 31 sierpnia 2022 r. w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków (Dz. Urz. Woj. Małop. z 2022 r. poz. 5744). Po przyjęciu 

przedłożonych zmian:  

1) §1 ust.1 pkt 2 otrzymał by brzmienie: 
„iż w okresie od 28 listopada 2022 r. do 28 lutego 2023 r. – dopłata wyniosła by 
12,72 zł netto do 1 m³ odprowadzanych ścieków,”, 

2) w §1 w ust.1 doszedłby pkt 3 w brzmieniu: 
„3) w okresie od 1 marca 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. – dopłata wyniosłaby 11,83 
zł netto do 1 m³ odprowadzanych ścieków.”  

Zmiana związana jest ze wzrostem stawek za 1 m sześcienny odprowadzanych ścieków dla 

mieszkańców Kościeliska przez Spółkę SEWK Tatrzańską Komunalną Grupę Kapitałową. 

Zmniejszenie kwoty dopłat o 0,89 groszy spowoduje ujednolicenie stawek zarówno dla 



mieszkańców Kościeliska i Witowa.  Temat ten był przedstawiony na Komisji Ekonomiki i 

Rozwoju Gospodarczego.  Proszę  więc Wysoką Radę o ich przyjęcie.” 

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć potwierdził, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Ekonomiki  w dniu 

18 stycznia  br.  „Wysoka Rado omawialiśmy ten temat na posiedzeniu Komisji Ekonomiki Rozwoju 

Gospodarczego na jeśli następuje podwyżka w firmie Tesko, SEWIK, na szczęście nie taka duża, 89 

groszy na to siłą rzeczy też musi nastąpić podwyżka dla odbiorców z PPK, natomiast ciągle 

zachowujemy dużą dopłatę po stronie odbiorców z PPK, aby nasi mieszkańcy mieli jednolite stawki w 

całej gminie. Stąd też po dyskusji Radni obecni na posiedzeniu Komisji jednogłośnie zaopiniowali 

pozytywnie przedstawiony projekt, wnoszę o przyjęcie.” 

Radny Paweł Michniak: „Panie Wójcie, Szanowni Radni dyskutowaliśmy ostatnio na Komisji 

Ekonomiki tutaj na temat tej polityki ściekowej, niedawno dowiedzieliśmy się, że we wsi Dzianisz 

kanalizacji... kanalizacja jednak nie będzie. Jest tutaj no taki duży dyskomfort, bo część naszych 

mieszkańców naszej gminy jest tutaj wykluczona z tego i tutaj głosujemy dopłatę dla części 

mieszkańców, część mieszkańców nie ma tych dopłat, także jest tutaj taki powiedzmy przyczynek do 

dyskusji nad przyszłym budżetem. Czy wprowadzać na przykład dopłatę do tych osób, które wywożą 

ścieki na własną rękę? Pamiętajmy, że mamy uchwałę, w której za kubik ścieków przedsiębiorcy 

mogą kasować aż 90 zł. Widzimy, że ta inflacja się zwiększa i pewnie w przyszłym roku, abo do 2 lat 

dobijemy do takiej kwoty. To jest, to są to ogromne obciążenia za jeden ten beczkowóz nasz 

mieszkaniec będzie mógł w niedługim czasie płacić 540 zł. To są duże obciążenie. My tutaj, jako radni 

z Dzianisza, tu mamy prośbę do Wójta, żeby jeszcze jakieś podjąć tutaj rozmowy z funduszami, żeby 

jakoś ten nasz Dzianisz podłączyć do tej kanalizacji, bo to też nie może być tak, że jak taka duża wieś 

będzie skanalizowana, rozwijamy się, turystów coraz więcej jest w naszej wsi i ten problem 

śmierdzących będzie i nie uciekniemy przed nim. Także tu taka prośba, żebyśmy to jakoś jeszcze 

próbowali w tą stronę iść żeby tą kanalizację jednak w tym Dzianiszu też zrobić i tyle w tym temacie, 

dziękuję.” 

Prowadzący Artur Bukowski: „powiem to co... podsumuję to co było powiedziane na Komisji 

Ekonomiki. Wójt te... te uwagi wszystkich Radnych zebrał. Zakładam, że... że będzie się starał o..., bo 

zawsze się stara o pozyskanie dotacji, natomiast do tematu  powiedzieliśmy, że wracamy na jesieni 

czy... czy końcem wakacji tego roku, by pochylić się nad kosztami i nad tym co będziemy robić w 

przyszłym roku, jeżeli chodzi o założenia budżetowe. No bo sobie powiedzieliśmy, że mogą to być 

kwoty dochodzące do pół miliona  złotych jeżeli chodzi o Dzianisz. I wtedy będziemy decydować. Z 

jednej strony Dzianisz będzie decydował o budżecie czy... czy część swojego budżetu przeznaczyć 

na... na kanalizację w tej formie, a... a z 2 strony no będziemy się zastanawiać jak najlepiej dla 

mieszkańców, a nie cierpiąc, jeżeli chodzi o im... żeby nie ucierpiał inwestycje też ten problem 

rozwiązać. Wiemy, że problem jest trudny.” 

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały  nr XLV/344/23 w 

sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie 

ścieków? 
 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:33 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:34 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:33 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:33 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:33 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:33 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:33 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:33 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:33 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:33 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:33 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:33 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:33 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:33 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:33 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelsko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLV/344/23 sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 



Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „zwracam się z prośbą o przyjęcie przedłożonego projektu 

zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023. Zmiany dotyczą zwiększenia dochodów 

bieżących i wydatków bieżących o kwotę 617.363,05 zł: 

- kwota 54.323,05 zł – dotyczy przyjęcia środków z Funduszu Pomocy na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy z przeznaczeniem na 

realizację wydatków w tym zakresie; 

- kwota 563.040,00 zł – dotyczy przyjęcia środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 

finansowanie lub dofinansowanie realizacji zadań z tym związanych, która po stronie wydatków 

będzie przyjęta w rozdziale 85395 na wypłatę dla gospodarstw domowych dodatków 

węglowych i z tytułu wykorzystywania niektórych źródeł ciepła – jest to wypłata wniosków 

których rozpatrywanie zakończyło się już w roku bieżącym oraz na wypłatę nowych dodatków 

elektrycznych. 

W związku z powyższym należy przyjąć dwa dodatkowe załączniki do uchwały budżetowej 

uchwalonej 22 grudnia 2022r. 

Ponadto w zakresie wydatków są dwie zmiany porządkujące budżet, a dotyczące realizacji 

projektów unijnych, które nie mają wpływu na wysokość kwoty wydatków.  

Zaproponowane zmiany były szeroko omawiane na Komisji Ekonomiki i Rozwoju 

Gospodarczego proszę więc Wysoką Radę o przyjęcie proponowanej uchwały w sprawie 

zmian.” 

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć potwierdził, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Ekonomiki  w dniu 

18 stycznia  br.   „Wysoka Rado ta uchwała nie zmienia zasadniczo naszego budżetu w tym roku, nie 

zmienia też deficytu budżetowego, który pozostaje na poziomie niewiele ponad 10%, natomiast 

mamy do czynienia z przyjęciem i wydatkowaniem środków rządowych na projekty na cele społeczne 

tak jak Pani Skarbnik tutaj przedstawiła, dlatego po dyskusji jednogłośnie zaopiniowaliśmy 

pozytywnie przedstawione zmiany, wnoszę o przyjęcie uchwały. Dziękuję.” 

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLV/345/23 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:36 



Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:37 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:36 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:36 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:36 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:36 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:36 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:36 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:36 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:36 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:36 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:36 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:36 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:36 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:36 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelsko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLV/345/23 sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2023-2040  

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz:  „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado Szanowni 

Państwo, zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są konsekwencją wcześniej podjętej 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko i dotyczą: 

1. Zmian w załączniku Nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kościelisko na lata 2023-
2040 poprzez: 

a) określenie aktualnych kwot dochodów i wydatków budżetowych w roku 2023, 
 

2. Zmian w wykazie wieloletnich przedsięwzięć realizowanych przez Gminę Kościelisko w latach 
2023-2040 poprzez: 
 

a) zmianę limitu środków finansowych dla 2 zadań pn.: 
 

- „Demontaż, transport i utylizacja wyrobów budowlanych zawierających azbest  - realizacja 

programu likwidacji azbestu.”; 

 
- „Małopolska Tarcza Antykryzysowa – Pakiet Edukacyjny II. Realizacja wsparcia szkół i placówek 
oświatowych – realizacja zadań oświatowych”; 
 

Stąd proszę Wysoką Radę o przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kościelisko na lata 2023-2040.” 

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć potwierdził, 

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Ekonomiki  w dniu 

18 stycznia  br.   

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLV/346/23 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2040 ? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.01.2023 09:38 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 26.01.2023 09:39 

2 Janusz Czernik Za 26.01.2023 09:38 

3 Władysław Długosz Za 26.01.2023 09:39 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 26.01.2023 09:39 

5 Piotr Kopeć Za 26.01.2023 09:38 

6 Maciej Krzeptowski Nieobecny ------------ 

7 Małgorzata Lasak Za 26.01.2023 09:38 

8 Ryszard Mądry Za 26.01.2023 09:38 

9 Paweł Michniak Za 26.01.2023 09:39 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:38 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 26.01.2023 09:38 

12 Krzysztof Pitoń Za 26.01.2023 09:39 

13 Stanisław Staszel Za 26.01.2023 09:38 

14 Adam Tracz Za 26.01.2023 09:39 

15 Wojciech Urbaś Za 26.01.2023 09:39 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelsko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLV/346/23 sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kościelisko na lata 2023 

- 2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

 

12. Sprawy bieżące i 13. Wolne wnioski  

 
Radny Janusz Czernik: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni zebrani, Panie Wójcie taka 

prośba porządkowa, pewnie mógłbym ją zgłosić do Pana Kierownika Pana Wojtka, nie mniej jednak 

na drodze na Salamandrze tam się pojawiło takie dość duże nalodzenie, zajmujące praktycznie cały 

pas... jeden pas jazdy w stronę Kościeliska. Ono jest moim zdaniem niebezpieczne. Czy można byłoby 

tutaj do... skierować prośbę do wykonawcy odśnieżania, żeby próbował coś tym zrobić. Niestety 



trzeba zjeżdżać na przeciwny pas, natomiast jest to niebezpieczne ze względu na fakt, iż no nie jest 

widoczny ruch ze strony... od strony Nędzy-Kubińca, bardzo dziękuję. Dziękuję” 

Radny Mieczysław Dzierzęga: „Panie Przewodniczący, Szanowni zebrani, Panie Wójcie tu akurat ja 

chciałem zapytać, bo pojawiła się niedawno nowa reklama na płocie, któro, powiedzieć szczerze, 

niezgodna jest z naszym przyjętym tu kodeksem i czy była jakoś reakcja ze strony tu Urzędu i czyli na 

miejscu zaglądać jak ta reklama wygląda ich? Na... na rogu jak się skręcą do Dzianisza [niezrozumiałe] 

tu... tu zaraz na płocie sąsiadującym z drogą. Na rogu, na samym rogu. To jest Witów właściwie, ale 

skręca się do Dzianisza, to koło [niezrozumiałe] koło [niezrozumiałe], znaczy przed [niezrozumiałe], z 

wojewódzkiej na Dzianisz, tak. Na samym rogu. To? Jasionka... Jasionka... To jest jedno i tu właśnie 

też chciałem... znaczy, tu akurat przedmówca mnie uprzedził. Bo też właśnie to stwarza bardzo 

mocne niebezpieczeństwo, bo z...  jeżeli wyjdziesz nawet na ten... to ci odbije na przeciwny pas. I 

żeby tam nie doszło do nieszczęścia to rzeczywiście to pasowało by reakcja jak najszybciej. Dziękuję 

bardzo.” 

Radny Piotr Kopeć: „Panie Wójcie jeszcze ta sprawa w tej chwili chyba bardzo ważna w całej gminie 

dla mieszkańców i gości. Wreszcie ruszyła modernizacja drogi wojewódzkiej 958. No, mamy duże 

utrudnienia oczywiście spowodowane ruchem wahadłowym w rejonie Doliny Chochołowskiej i w 

rejonie Witowa, placu tam przy Kowolu. Gdyby można było kilka informacji takich uspakajający 

właśnie dla mieszkańców, bo tak jak powiedziałem cieszymy się, wiemy, że tutaj wiele miesięcy takie 

zrobienie mostu musi trwać i zdajemy sobie sprawę, że gdyby nie ruszyło to wtedy ani w tym roku, by 

jeszcze nie mogło być zakończone. Czy jest realnie  szansa właśnie, że w tym roku będzie zakończenie 

tych prac?” 

Prowadzący Artur Bukowski: „Proszę Wójta wyzbiera wszystko? Dobrze, to zrobimy tak, że 

wszystko i na końcu Wójt odpowie wszystkim. „ 

Radny Władysław Długosz: „ Szanowni Panowie Przewodniczący, Szanowny Panie Wójcie, Pani 

Skarbnik, tutaj Szanowni Radni i Pracownicy Urzędu i ja nawiązując do wczorajszego spotkania, które 

no trudno nazwać to spotkaniu merytoryczną dyskusją merytoryczną, bo to przypomina, co 

powiedział Kania "to jest chaos i anarchia". I to proszę Państwa wczoraj wysunęło się taki temat, 

który należy wykorzystać. Co powiedzieli policjanci, że w stronę tutaj jakby od tej drogi, która idzie z 

Kościeliska do Dzianisza w lewo, w stronę Butorowego, jest tam oznakowanie nietypowe, które nie 

pozwala nawet rowerem się posuwać... poruszać. I w związku z tym stawiłem wczoraj w swojej 

wypowiedzi wniosek formalny, aby to z gestii Pana Wójta... Weź... tu było sprostowanie ze strony 

policjantów, że nie trzeba się wracać do Policji. Trzeba oznakowanie tam po prostu tak ustawić, że... 

żeby po prostu mieli możliwość skorzystania pewne osoby, a przede wszystkim mieszkańcy... dru... 

mieszkańc, rolnicy do swoich pól i chłopy do lasu. A Oskar..., bo to zaraz ktoś powie, że Oskar ma tam 

działkę i tak dalej. Oskar jeżeli tam spróbuje jechać to... no to może zajechać i wrócić się. Poza tym nic 

więcej. Żaden quad nie ma prawa się tam pojawić, ani stamtąd wyjechać. I w związku z tym to będzie 

jeden haczyk, który będzie już w jakimś kierunku blokadą na tych, po prostu, nietypowych, po prostu, 

jakby tu powiedzieć gości, którzy są tu niepożądani na naszym terenie. Bo druga sprawa, Panie 

Wójcie, proszę... bardzo bym prosił żeby to do tego tematu podejść i tam z policją ustalicie znaki 

takie, żeby po prostu miało to... miało to zasadne działanie takie, żeby im ograniczyć wolność. Z 

drugiej strony jest wylot z Butorowego, bo nie będą może... będą tam dojeżdżać pewnie bokiem 

gdzieś. No i tam by też można zrobić gdzieś tam blokadę, bo jeżeli wyjadą z Butorowego, potem 

tam... no to w stronę Butorowego... z Butorowego w stronę Dzianisza tam ich już nikt nie chwyci, bo 

tam była mowa o płotach. Mło... Płotów, by trzeba było postawić tam ok setki metrów i tak dalej, a to 

i nic by tak i tak nie... nic nie dało. To jest... to jest po prostu walka z wiatrakami. Na a... pod kątem 

merytorycznym, prawnym tą sprawę, żeby załatwiać, są różne już były dyskusje i różne sposoby, i tak 



dalej, i Ja uważam, że tu Radni ze strony... ze strony Radnych tu no i Wójta i... i pracowników Ja 

uważam, że no to jest działanie w kierunku, żeby coś tu z tym fantem zrobić. I nie dalej jak wczoraj 

rozmawiałam Wicewójtem z Poronina, który no miał tam zgłoszenie, na temat tych działalności na ich 

terenie. No i co?! Odwiedzili tą firmę, ta firma jest tu założono i mają tam działalność, Słodyczka, a 

siedzibę mają w Kościelisku. I co? Zajechali do sanktariu... sanktuarium i wrócili się i nic nie widzą 

złego i tak dalej i tak dalej. No i na tym się zabawa znowu kończy, a oni jeżdżą gdzie chcą. Ja mam 

jeszcze jednym wniosek, bo po prostu to nie ma sensu przychodzić na taką... na taką politykę, bo to 

nie jest żadna dyskusja, bo to jest po prostu przekrzykiwanie się do tego stopnia, że można... że 

można tu zginąć jak Kennedy. No i... i proszę sobie wyobrazić, że z w tej sytuacji, żeby znaleźć jakieś 

merytoryczne, po prostu, rozwiązanie są posłowie z tego terenu, Pan Siarka akurat jest w tej branży, 

jak się nie myle, to jest Wiceministrem i Pan Gut-Mostowy, jeszcze [niezrozumiałe] też 

[niezrozumiałe] może by tutaj zechciała przyjechać i byśmy... wtedy można porozmawiać i 

przedstawić im sprawę, i niech zmienią... zmienią w tym kierunku po prostu zapisy żeby do taki... do 

takich scen nie dochodziło, żeby ludzie bez przerwy przychodzili z takimi strasznymi tutaj 

narzekaniami na cały urząd, bo to jest opinia niedobra, bo kto by chciał żeby było... żeby... żeby 

komuś krzywdę robić i tak dalej?! Ja uważam, że...że po prostu... no... nie tak powinno być. Roz... 

powinni mieć jeżeli prowadzą taką działalność to powinni mieć mapę drogową, tu wiadomo jakie są 

kawałki ziemi, to jest absolutnie niemożliwe, żeby oni uzyskali to co oni robią i to oni chcą. Bo oni 

jeżdżą podzia... najwięcej w tej chwili po Dzianiszu, bo są ogromne połacie pól, że nie ma miedzów, 

nie ma spadków i jeżdżą i tam po prostu harce urządzają. A więc proszę Państwa mi się wydaje, że w 

tym kierunku trzeba działać, żeby były jakieś zapisy i żeby było obligatoryjne takie... takie po prostu 

przepisy, żeby został działalność to niech sie przedstawi mapą drogową z uzgodnieniami gdzie on 

będzie jeździł, a nie to że my tu się spotykamy, rozmawiamy, a za małą chwilę jedziemy z Dzianisza 40 

quadów by... skuterów po prawej stronie stoi i czekam na wyjazd w teren. No to jest po prostu 

dramat. Najgorsza sytuacja to jest z quadami, bo tam dziś jak duży śnieg no to jeszcze się nic nie robi. 

No ale po prostu na wiosnę już śniegu nie ma to jeżdżą po polach, po tych takich lizawki takie nie 

duże połacie śniegu, resztki, niszczą pola, a qaudy to są bezwzględnie no szkodliwe już... po prostu 

niszczące drogi i tak dalej. Tablice, które tu wczoraj wspomniano, żeby po prostu były usadowione no 

to można i tak sam zrobić, bo wtedy jest podstawa, żeby na podstawie tych tablic ich po prostu 

spacyfikować, bo im nie wolno jeździć po lasach tak samo, bo pod kątem przyrody i w jakiś sposób 

zrobić z tym porządek. Także nie wiem. Ja się wypowiadam tylko według swojego rozeznania ,. 

Nasie... mamy tutaj szanownego Pana Mecenasa no to niech po prostu doradzi i czyńmy wszystko to 

co jest możliwe, żeby, po prostu tą działalność ograniczyć, a moim przekonaniu całkowicie 

zlikwidować na tym terenie, bo oni nie zasługują na żaden szacunek, bo oni są bezwzględną grupą, 

która niszczy pola ludzkie, drogi i tak dalej. Jeżeli chodzi o pozew zbiorowy, to było też wczoraj 

przedstawione tym... tym... po prostu tej dyskusji. Co Pan tu policjant mówi. No to może Gmina też 

zrobić pozew co do tej pory jeździli, zniszczyli... pas na te ścieżkę rowerową na... jak się to nazywa 

ścieżka rowerowa. Po której nawet rower, na dzień dzisiejszy, nie może jechać jak... jak tu Pan 

Policjant powiedział, że tak jest droga oznakowana, że nie ma praw tam rower nawet jechać, nie 

mówiąc o żadnych pojazdach. No To może i... może i tak trzeba zrobić, zbiorowy pozew zrobić i wtedy 

zobaczymy na ludzi niech się zbierze ino 10 czy 20 no i po prostu taki wniosek pójdzie do sądu, a 

Gmina też może założyć, bo to jest w gestii Gminy ten... ten by szlak, no i wtedy zobaczymy co ten 

Wysoki Sąd sprawiedliwy poczyni w tej sprawie. No oby po prostu znaleźć takie narzędzia, które by 

po prostu były skuteczne, żeby ci ludzie tu po prostu nie przy... nie przychodzili z takimi tutaj żalami. 

A jeszcze pomiędzy to jest tam prowadzona teoria spiskowa. Jak się nie myle. Nagonka... przychodzi 

tako [niezrozumiałe] no i wczoraj mi się to bardzo nie spodobało, bo ona nie powinna była zająć 

głosu, absolutnie. Jako w pierwszej kolejności, powinni być tutaj przede wszystkim Radni Komisji 

tutaj... Pana Tracza, nie, a potem dopiero Goście i tak dalej, i tak dalej także... No ona... ta osoba 



przychodzi tu jako największy szkodnik i wykorzystuje i tu opowiada brednie. Co ja nie mogę tego 

słuchać, bo ją znam doskonale z Gładkiego, co Ona tam wyrabia, ona chodzi po księgach wieczystych i 

wyłudza majątki od takich słabych mieszkańców i tak dalej i tak dalej, to jest jej domeną. Natomiast 

opowiada tu brednie, że my podjęli taką decyzję, że zabieramy pola pod działalność turystyczną... 

Nie... sportową. Jak można słuchać takich bredni? Jak? Kiedy my taką uchwałe podjeli? I po prostu na 

to trzeba zwracać uwagę tak o sobie kontrować, jeżeli jest tu na sali. A po pierwsze Ona nie jest z 

naszej gminy, bo jest z gminy Zakopane i ja bym to... taką osobę traktował jako osobę, która może po 

prostu sobie później, reasumując, jak się kończy Komisja niech się wypowie jeżeli ma coś takiego do 

powiedzenia. Ale nie to, że Ona wchodzi, bez niczego, bo Ona jest przecież tu prawnikiem, Ona jest 

jak ekspertem, Ona wszystko wie i poucza i tak dalej tak dalej. Zadaje pytanie, tak idiotyczne, to... 

dobrze, że Wójta wczoraj nie było, bo było by się przeciągło jeszcze godzinę, a nie wiem czy by można 

było przespać noc. No i po prostu... I kończąc... No poprostu trzeba z tym fantem cosik zrobić. Ja 

mówię to naprawdę z całego serca po tej stronie, żeby wykorzystać jakie... jakie są możliwe narzę... 

narzędzia, żeby tą sprawę w jakiś sposób ograniczyć, albo zakończyć. Życzę tego wszystkiemu... żeby 

my wspólnie i w porozumieniu to czynili i żeby się to udało. Dziękuję za uwagę.” 

Radny Paweł Michniak: „. Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, 

Szanowni Radni nie tak dawno doszło tutaj do ogromnej śnieżycy na naszym terenie i tak się złożyło, 

że GPS przekierowały ruch samochodów w związku tutaj z remontem na Chochołowskim mostu na 

Dzianisz, Dzianisz Górny, Słodyczki, całe Butorowy był zablokowany. Mam taką tu prośbę do Pana 

Wójta by tam ustawić odpowiednie jeszcze oznaczenie, może nawet przy starym Rondzie w 

Dzianiszu, że tam jest bardzo ostry podjazd niedługo albo łańcuchy. Żeby tamci bezmyślni turyści 

jadący na letnich oponach nie wjeżdżali. To jest jedna kwestia. I uzupełniając jeszcze tutaj wypowiedź 

Pana Władysława prośba taka, też od mieszkańców, żeby poustawiać zakazy wjazdu na te boczne 

drogi polne. Na przykład tutaj nad Pitoniem w Dzianiszu w stronę Ostrysz, żeby taki zakaz wjazdu, z 

wyjątkiem powiedzmy tych maszyn rolniczych czy... czy... czy maszyn do zrywki lasów. Koło Pani K.G.  

tutaj przy Słodyczkach, koło Dzianisza 355 też, żeby taki znak powstał. Być może też jest dosyć duży 

ruch quadów tutaj drogą tutaj... przez Chlipówki tutaj łącząca Śkamrawy z [niezrozumiałe] też tam 

taki znak powstał, że tylko dla właścicieli gruntów. I jeszcze w kilku innych tutaj... na Roztokach w 

stronę Płazówki żeby też taki znak powstał, tam gdzie mamy drogi we władaniu gminy, żeby były 

oznaczone, że sobie tam nie życzymy wjazdu takich pojazdów tutaj mechanicznych, z wyjątkiem tych 

właścicieli gruntów i tych maszyn rolniczych i maszyn do zrywki. [niezrozumiałe]. Dziękuję.” 

Mieszkaniec Jan B: „ja mam pytanie głównie... pierwsze pytanie, bo mam dwa pytania do Pana Wójta 

chodzi mi o remont ulicy Wojdyłówka. Kiedy się w ogóle rozpocznie? Czy to będzie znów następny 

rok, przerzucenie na 2024? No bo już w 18 roku miałem informacje... pismo Pana Wójta,że będzie to 

zadysponowane w środkach 2019... 19, 2020 i tak faktycznie mamy. Rok temu byłem, rozmawiałem z 

Panem Wójtem też czekaliśmy na pieniążki od Wojewody z KPO, przyszło tam pieniążki, ale znowu 

Wojdyłka nie załapała. W związku z tym chciałbym się dowiedzieć od Pana Wójta czy w tym roku 

znów się załapiemy i w oparciu o jakie kryteria? Bo nie mogę się praktycznie w żaden sposób, jakby 

dowiedzieć w Urzędzie Gminy Kościelisko... jest planowany remont ulicy Wojdyłówka, ale nie ma 

żadnego projektu, czyli chodzi mi ile tam będzie przewidziane asfaltu, ile korytowania i czy jakieś 

pobocze czy podbudowa? No nie ma... tego akurat nie ma jakiego żadnego dokumentu który 

rozumiem, że jak będzie przetarg organizowany... kiedy będzie też chciałem się dowiedzieć, to musi 

jakiś być dokument, no bo wykonawca tej drogi musi po prostu wiedzieć co ma robić, to po pierwsze, 

a po drugie jakie środki zostały zadysponowane na remont tej Wojdyłówki? To jest moje pierwsze 

pytanie do Pana Wójta. Dobrze, no to od razu poprosimy o wszystkie pytania, Wójt odpowiada na 

wszystkie. Drugie pytanie... Drugie pytanie prosiłbym Pana Przewodniczącego o wyświetlenie mapy 

utrzymania dróg... zimowego utrzymania wsi... znaczy sołectwa Kościelisko ze strony internetowej 



Gminy. Proszę po... wyświetlić mapę. Pytanie mam takie: bo ulica Wojdyłówka zgodnie z Dziennikem 

Urzędowym Województwa Małosądeckiego, bo jeszcze wtedy 3/89, jest załącznik, jest to drogą 

publiczną, bo tam Pan Wójt będzie wiedział. I proszę Państwa dziwi mnie to, jakim to jest sposobem, 

że od Salamandry do końca mojej posesji, może 30 m, to jest III stopień odśnieżania. A od mojej 

posesji, koło Potoku i na dół do Pana Kowalczyka to jest II stopień odśnieżania. I zwłaszcza, że tam 

później jeszcze do Pani Tańculi, do góry, to są... droga biegnie po prywatnych gruntach i też jest II 

odśnieżania. Są drogi w województwie... znaczy w sołectwie Kościelisko, gdzie biegną po prywatnych 

gruntach, mam na... między innymi tam i z... z ulicę Sobiczkową, odcinek taki boczny, Staszelówkę, 

która od 13 roku jest procedowana o wydzielenie tej drogi. W 2017 roku położyliście Państwo tam 

asfalt. Do dnia dzisiejszego biegnie ta droga po prywatnych gruntach. Więc jeśli po prostu ktoś 

położył asfalt na prywatnym gruncie i jeszcze wydaje środki publiczne na odśnieżanie, to Ja bym też 

chciał, żeby praktycznie Pan Wójt... bo dowiedziałem się, że jeśli chodzi o utrzymanie i kategorie 

drogi to przed każdym jakby sezonem Panowie Radni z Komisji Ekonomiki, zarządca drogi, czyli Pan 

Wójt, proceduje jakie środki... jakie odcinki należy utrzymać, a wiąże się to dlatego, że rozmawiałem z 

Panem, który odśnieża i powiedział, że to jest odcinek III kategorii, On se może przyjechać po paru 

godzinach po ustaniu opadu, nie musi posypywać odcinka, który ma 13 przeszło procent nachylenia 

wzdłuż mojej posesji, bo nie musi i przejedzie sobie raz tego... I był właśnie tu przykładem tutaj Pan 

Radny z Dzianisza, jeśli chodzi o... jak był opad był śniegu to go nie było. Ja muszę po prostu swoim... 

swoimi środkami odcinek 120 metrowy odśnieżać, bo muszę sobie rozgarniać, odśnieżać. Za parę 

godzin przyjeżdża... niby Pan przejeżdża raz, bo ma tylko jeśli chodzi o III kategorie drogi raz 

przejechać, nie musi posypywać. Natomiast mijając moją posesję Pan włącza posypywarkę, piaskarkę 

i sypie po postu dalej to wszystko. I se jeździ dwa razy. Na Wojdyłówję jeździ sobie do góry, tam i z 

powrotem, i dwa razy to przejeżdża. Natomiast u mnie to jest po paru godzinach i jeszcze nie 

posypuje i przejedzie raz. I to jest druga sprawa, bo ja tu mam zdjęcia Panie Wójcie. Które praktycznie 

mogę Panu pokazać i przy tego... A druga sprawa, że jak ja odśnieżę, to Pan który jedzie albo Pan 

Stachoń jedzie samochodem i odśnieża chodnik na Salamandrze, bo ja nie wiem dlaczego nie ma 

mniejszego sprzętu tylko takim ciężkim jedzie chodnik wali i pół metrową, praktycznie wał śniegu 

zbitego zlodzonego zostawia na wyjeździe z Wojdyłówki na Salamandrę. Ja muszę wziąć łopatę, bo 

osobówka idzie i zawiesza się praktycznie, bo nie przejedzie, nie ma szans. Ja bym chciał te dwa 

aspekty praktycznie tutaj usłyszeć albo mówię, jeśli chodzi o pierwsze pytanie, no to do Pana Wójta 

drugie to możliwe, że któryś z Panów Radnych z Komisji Ekonomiki mi to wyjaśni. No bo rozumiem, że 

jak procedowali procedurę odświeżania w Gminie Kościelisko tego... Jak Pan Przewodniczący pokaże 

mapę, to widać to jasno na mapie zaznaczone innym kolorem, ten odcinek drogi ulicy Wojdyłówka. 

Dziękuję.” 

Wójt Gminy Roman Krupa: „Panie Przewodniczący. Wysoka Rado, Szanowni Państwo, przejdę do 

pytań Pana Jana. Panie Janie, ma Pan taką tendencję do mijania się z prawdą, bo zacznę od... od 

Wojdyłówki w kwestii związanej z remontem tej drogi. Nie mogłem Panu obiecywać w 2018 roku, że 

ta droga będzie modernizowana w 2019, bo przypomnę, że zostałem wybrany na Wójta w listopadzie 

roku 2018. Przedmiot i zainteresowanie drogą na ulicy Wójdyłówka, bo mówię to Panie Janie, po raz 

kolejny Panu tłumacząc grzecznie... Ale ja nie mówię, że pierwsze pismo miałem od Pana. „ 

Ale powiedział Pan... 

„Proszę o nieodpowiadanie w ten sposób. Umówmy się, że lepiej będzie się rozmawiało, że jak Pan 

mówi ja grzecznie słucham, jak ja mówię, to Pan też stara się wysłuchać tego, co mam do 

powiedzenia. Jeżeli o remont drogi Wójdyłówka ona przedmiotem naszego zainteresowania stała się 

w roku 2019 i wtedy pojawiły się pierwsze kosztorysy. Sami czekaliśmy na odpowiedni wniosek i tak 

tego rodzaju wniosek, program pojawił się w roku 2020. Wtedy złożyliśmy wniosek o dofinansowanie 



tej drogi, jak... jak dobrze pamiętam i tylko i wyłącznie z tego względu, że w roku ubiegłym byliśmy 

już trakcie, wykonywanie wielu inwestycji, w trakcie roku budżetowego, kiedy pozyskaliśmy 

informację o... o dofinansowaniu, nie byliśmy w stanie tej drogi zmodernizować. I tak jak Panu 

tłumaczyłem, podczas chyba zebrania wiejskiego albo ostatnich rozmów, ta droga będzie 

przedmiotem inwestycji w tym roku. Mówiłem o tym swoim sprawozdaniu do... Już popatrzę... Do 10 

lutego planujemy uruchomić postępowanie na modernizację drogi między innymi drogi Wojdyłówka i 

liczę na to, że w tym roku ta droga do końca tego roku zostanie zmodernizowana, tak jak między 

innymi droga na ulicy Kierpcówka. Znam jakość, wiem jak ta droga wygląda i... i wiem, że w pierwszej 

kolejności jest do remontu. Kiedy pyta Pan o dokumenty gdzie one są? To przypomnę, że ta droga 

będzie modernizowana w oparciu o zgłoszenie, jest przygotowany kosztorys inwestorski, nie wiem, z 

kim Pan rozmawiał na ten temat. Wiem, że w ostatnim czasie widział Pan się z Kierownikiem 

Inwestycji. Więc tutaj znamy zakres i znamy wartość tego zadania. Ono opiewa na około 900 000 zł. 

Ta droga będzie modernizowana w całości od ulicy Salamandra do połączenia z ulicą Nędzy-Kubińca. I 

proszę też nie wprowadzać tutaj opinii publicznej w błąd mówiąc, że Gmina wydaje środki publiczne 

na odśnieżanie dróg prywatnych. Podając jako przykład ulicę Staszelówka. Jak... Pan jako geodeta 

wie, że ona jest drogą będącą drogą we władaniu Gminy. Nie mówię, że to jest własności i tak jak Pan 

mówi tutaj regulacja jest potrzebna i konieczna. Ale to nie jest tak, że tutaj Gmina Kościelisko nie ma 

żadnego tytułu do tego, żeby przeznaczyć środki na odśnieżanie tej drogi Panie Janie. Proszę ważyć 

słowa. Tutaj też o to... od tego... od tego też chciałbym żeby... to wymagam żeby Pan jako geodeta 

jednak o tym też pamiętał. Jeżeli idzie o kwestie związane z odśnieżaniem, tak jak Pan zauważył, jeżeli 

wpływają do nas wnioski, do mnie jako Wójta Gminy Kościelisko, zawsze na jesień kieruje do 

właściwej komisji i jako tutaj wspólnie, jako Radni, ja jako Wójt zastanawiamy się, czy standard drogi, 

który no został jakiś czas temu określony, bo te standardy zostały wypracowane w oparciu o ostatnie 

lata, o nasze doświadczenia. To zastanawiamy się czy odpowiedniego standardu do danej drogi nie 

zmienić. Od Pana żadnego wniosku nie było. Chociaż ten standart III na tym odcinku, o którym Pan 

mówi, odcinku od Salamandry do do zjazdu, standard III, był przypisany do tej drogi, Podejrzewam, że 

już od kilkunastu lat. Od 10 na pewno. I dzisiaj pojawia się kwestia, że jest Pan z tego powodu 

niezadowolony, więc bardzo proszę, żeby Pan stosowne pismo we właściwym okresie złożył i my się 

tutaj pochylimy, bo nie mówię, że te standardy nie wymagają korekty i poprawy, ale do nas i do mnie 

jako Wójta żadne pismo w tej kwestii nie wpłynęło. W standardzie 3 o czym Pan wie, bo też Pan o 

tym... No powziął Pan tę wiedzę, ja jako zarządca drogi czy Kierownik Referatu Inwestycji w moim 

imieniu może wskazać miejsce, które będzie posypywane. I to miejsce o nachyleniu, o którym Pan 

wskazywał został ostatnio po Pana interwencji tutaj no dopisane do tych miejsc, które w tym 

standardzie. Przy III standardzie trzeba posypywać. Więc te zgłoszenia Panie Janie przyjmujemy do 

wiadomości i staramy się reagować. Ale nie ma tutaj ani z mojej strony, ani ze strony Radnych złej 

woli. Po prostu wcześniej w ramach dotychczasowego utrzymania drogi w tym miejscu nie było 

żadnych sygnałów ze strony Pana i innych mieszkańców, że ten standard wymaga korekty. Więc tutaj 

też proszę, że jak Pan się wypowiada w taki sposób jednoznaczny, żeby też o tym Pan pamiętał. 

Jesteśmy tu po to, żeby no mieszkańcom jak najlepiej... mieszkańcy jak najlepiej mogli się poruszać w 

sezonie zimowym po drogach i nikt nikomu nie chcę tutaj tego utrudniać. Ale też na pewno nie 

będzie wszy... tak, że każda droga będzie w tym I, II standardzie, bo są to jednak odcinki, które trochę 

dłużej muszą zaczekać na na tutaj... na poprawę na odśnieżenie. Więc chyba Panie Janie odniosłem 

się do wszystkich tych kwestii, o których Pan tutaj zapytał.” 

Mieszkaniec Jan B.: „jeśli tylko można, gwoli wyjaśnienia, jeśli chodzi o Staszelówkę, Panie Wójcie, od 

Państwa Długopolskich bodajże, do góry, odcinek drogi prawie 280 m, który jest urządzony, asfalt 

biegnie po prywatnych gruntach. Każdy dobrze o tym tam wie. Dlatego po prostu mi o to chodzi, po 

prostu, tak samo po prostu, ulica jakby Pod Blachówką to jest akurat, prawdopodobnie I stopień 



odśnieżania. Nie wiem dlaczego to jest akurat... To jest ulica, jakby ślepa i droga na Wierch też się 

łapie, gdzie droga na Wierch do Księży to macie we władaniu odcinek drogi, a już od Księży idzie po 

prywatnych gruntach. I dlaczego to jest właśnie I stopień odśnieżania? A ja mam III stopień 

odśnieżania, gdzie ja wydatkowałem tyle środków na tą drogę urządzenie i wydzielenie tej drogi. Ja 

się właśnie... ta właśnie... to mnie praktycznie jakby intryguje, ponieważ ulica Wojdyłówka to jako 

jest całość. I dlaczego zostało tym rozdzielone, że do jakby mojej posesji od Salamandry jest III 

stopień, a dalej jedzie, mija moją posesję włącza sobie pług i jeździ dwa razy. Ja się pytałem tego Pana 

i pokazał mi mapę, bo jak Pan Przewodniczący wyświetli mapy, to Panowie Radni zobaczą dlaczego to 

się tak dzieje. To jeszcze jest jedna ulica... jedna ulica praktycznie szczerze mówiąc Panie Wójcie. Ja 

mówię są drogi, które Pan zaliczył do III... do II kategorii po... gdzie są w ogóle nie uregulowane. Nie 

ma nawet we władaniu Gminy, bo Pan dobrze wie, że od Pani Tańculowej do góry to jest droga 

biegnie po prywatnych gruntach. To że jest urządzona i tam w tamtym roku trzy razy wysłał Pan czy 

kto Pan [niezrozumiałe], bo kierownik wysłał ekipę do remontu drogi, do łatania dziur, a u mnie nie 

był nikt. Tam Stachoń w tamtym roku byłem u Pana Wojtka, założyłem korytka... dwa rzędy korytek, 

on nie ma gumy przy pługu, wyrwał mi, po prostu, bo ma lemiesz i wyrwał te korytka. Dlatego po 

prostu wie Pan, ja ciągle i teraz znowu musiałem kupić znów nowe korytka, kupić trzy kubiki w... u 

Pana Zycha w Witowie piasku co roku i posypuje, bo nikt nie posypuje tego. Wydatkuje... wydatkuje 

ropę na odśnieżanie odcinek 120 metrowy sobie odśnieżył, bo on przyjedzie o 11 godzinie, albo o 12 

w południe. To mnie właśnie Panie Wójcie mi o to chodzi.” 

Wójt Gminy: „ja miałbym prośbę, Panie Janie, żeby te wszystkie drogi te przypadki, które Pan 

kwestionuje, żeby Pan złożył stosowne pismo. My tutaj przed kolejnym sezonem zimowym z Radnymi 

będziemy się zastanawiać nad ewentualnymi korektami. Co do zjazdu do tutaj... na... na drogę 

Wojdyłówka z ulicy Salamandra to nie jest tak, że tylko Pan ponosi koszta związane z poprawą tego 

odcinka, przecież wie Pan, że przy samej inwestycji też jak tylko mogliśmy staraliśmy się wyjść na 

naprzeciw tutaj potrzebie występującej nie będę już mówił o tym dodatkowym asfalcie jeżeli idzie o 

zjazd który został wykonany, chociaż mogliśmy czekać na remont drogi Wójdyłówka et cetera, et 

cetera, Panie Janie. Na tym polega kooperacja, że czasem mieszkaniec też od siebie w ramach takiego 

tutaj bieżącego działania też coś daje. I ja jestem za to też Panu wdzięczny. Nie musi Pan kolejny raz 

podkreślać tego, co przy okazji remontu tej drogi Pan zrobił. Dziękuję.” 

Prowadzący Artur Bukowski:„Dziękuję Panie Wójcie. Poproszę o... proszę o odpowiedzi.” 

Wójt Gminy Roman Krupa: „ Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado... Szanowni Państwo proszę bez 

polemiki w ten sposób. Szanowni Państwo w zakresie pozostałych zapytań będę tutaj nawiązywał do 

nich po kolei. Na początku odniosę się do... do Radnego Pawła Michniaka ja też nie chciałbym, żeby z 

naszej strony, tu z tej sali, szedł taki sygnał, że kanalizacja w sołectwie Dzianisz jest wykluczona albo 

nie ma możliwości w przyszłości jej budowy, bo tutaj tego ostatnio na... na Komisji sobie nie 

powiedzieliśmy. Powiedzieliśmy, że ten projekt na jakiś czas być może trzeba odłożyć na półkę. 

Powiedzieliśmy sobie, że ten czas musi być jak najkrótszy, bo nam zależy nam na tym, żeby to zadanie 

realizować i powiedzieliśmy sobie, że będziemy wykorzystywać maksymalnie kolejną perspektywę 

unijną, żeby pozyskać właściwe środki na to, żeby ta kanalizację została wybudowana. Jak dobrze 

pamiętam, Panie Radny, więc tutaj proszę nie... nie mówić, że nie ma... Tak, to było wcześniej, ale ja 

sobie to wszystko zanotowałem, bo żebym później nie... nie zapomniał, bo wiem, że później 

redaktorzy, dziennikarze, którzy odsłuchują sesje no mogą taki sygnał wysłać mieszkańcom. A nie 

chodzi nam o to, żeby to sołectwo zostało kanalizacji pozbawione tylko z tych powodów, o których 

wiecie: wysokich kosztów związanych z realizacją tego zadania, z powodu wysokiej taryfy, która za 

chwilę z tym zadaniem będzie powiązana i obciążeniem budżetu. No po prostu przy tych programach, 

które są dzisiaj dostępne nie jest rozsądnym przystąpienie do budowę sieci kanalizacyjnej w tym 



sołectwie. Biorąc też pod uwagę aktualną sytuację spółki PPK. O czym też Panowie na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Ekonomiki słyszeli więc tutaj ja przyjmuje do wiadomości, że na mnie również, 

jako Wójtowi, ciąży ta odpowiedzialność pozyskania właściwych środków na realizację tego zadania. I 

tak jak Państwo powiedziałem w najbliższym czasie zamierzam tego rodzaju spotkania między innymi 

z prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska odbyć, żeby no tutaj... no próbować... no 

przypomnieć się właściwie o tym, że... że to zadanie o takiej potrzebie istnieje i... i tutaj dodatkowe 

środki są niezbędne, żeby móc je zrealizować. Co do kwestii związanej z dopłatą do... do wywozów 

ścieków no będziemy na ten temat rozmawiali. Nie chcę do tego wracać. Będzie odpowiednia analiza, 

taką analizę już zleciłem, będę miał odpowiednie dane to Państwu Radnym tutaj przekaże. Jeżeli idzie 

o kwestie zalodzenia o której mówił Radny Janusz Czernik, Mieczysław Dzierzęga, oczywiście się tym 

zajmiemy,  znamy ten temat, z szacunkiem do asfaltu, nawierzchni asfaltowej, żeby... żeby tam też 

niczego nie popsuć. Dodatkowym tutaj utrudnieniem jest... jest bliski zakręt tego zalodzenia, więc to 

w najbliższym czasie zostanie usunięte. Dziękuję też za wrażliwość Radnemu Mieczysławowi 

Dzierzędze jeżeli idzie o kodeks reklamowy. Cieszę się że tutaj zwracacie uwagę na to co się dzieje 

bojąc pod uwagę ogrodzenia. Nie jestem w stanie odpowiedzieć Panu, czy to... czy tu postępowanie 

zostało wszczęte. Panie Radny po... po zakończeniu sesji zapytam Panią Kierownik. Jeżeli to 

postępowanie co do tego baneru, o którym Pan mówi, nie zostało wszczęte to oczywiście zrobimy to 

niezwłocznie. Pan Radny Piotr Kopeć odnośnie inwestycji na drodze wojewódzkiej. Tutaj trochę 

pozwolę sobie na dłuższą wypowiedź, bo w ostatnim czasie no otrzymuje mnóstwo pozdrowień od 

mieszkańców, turystów, że no jakim prawem i na jaki... na podstawie jakiej decyzji Wójt w wysokim 

sezonie zdecydował się na modernizację drogi wojewódzkiej. No jak wiecie powoduje to duże 

utrudnienia w ruchu, tym niemniej po pierwsze jest to zadanie realizowane przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich, a po drugie jest to zadanie myślę, że które jest niezbędne i na które wszyscy 

czekaliśmy. Ja chciałbym przypomnieć mieszkańcom, turystom, że tak naprawdę biorąc pod uwagę 

zakres realizacji tych robót nie byłoby tak naprawdę możliwości zrealizowania tej inwestycji bez 

utrudnień. Bo nawet jeżeli dzisiaj byśmy tę pracę odłożyli o okres miesiąca, dwóch to i tak okresie 

wakacyjnym myślę, że utrudnienia by nas dotknęły. Nie jest i o tym też chciałem przypomnieć tak, że 

te prace się nie toczą, bo mimo sezonu zimowego widzicie, że na jednym i drugim obiekcie 

mostowym te... te roboty trwają, bo najgorsze dzisiaj byłoby to, gdyby... gdyby tutaj te mosty, te 

miejsca zostały rozkopane, a tam nie byłoby widać ludzi. Ludzie są, ludzie pracują mimo takich, a nie 

innych temperatur. Koparki, sprzęt pracuje i prace posuwają się naprzód, więc też chciałbym, żeby 

Państwo Radni jak do was docierają takie sygnały, że... że jest to swego rodzaju idiotyzm albo wielkie 

nie porozumienie, to jednak starać się bronić tego zadania, bo... Bo biorąc pod uwagę, tak jak 

powiedziałem, jej zakres no nie ma szans, żeby tutaj uniknąć utrudnień. To o czym wspomniał Radny 

Paweł Michniak, jeżeli o te wydarzenia ostatnio na... na Gubałówce, to było pewne swego rodzaju 

zrządzenie losu, jakie występuje w sezonie zimowym, bo jak wiecie wtedy została zakorkowana 

Zakopianka przez tiry, znaczący ruch został przerzucony tutaj dołem przez Rabkę, przez Czarny 

Dunajec, z kolei tutaj kiedy... kiedy pojawił się korek przy światłach cały ruchy przeniósł się na drogę 

na... na Gubałówce. Więc stąd to punktowe duże utrudnienie, które tego dnia wystąpiło i słuchajcie, 

mam takie zasadne pytania, bo oczywiście za chwilę możemy postawić las znaków przy naszych 

drogach: zakaz wjazdu, zakaz poruszania się takich, a nie innych pojazdów, ale chciałbym, żebyśmy 

słuchajcie do tego racjonalnie usiedli, to nie będzie tak, że dzisiaj na sesji Wy mi będziecie przy całym 

szacunku do Was podawali drogi, a My za chwilę będziemy dokonywać korekt w organizacji ruchu 

wprowadzać tam te zmiany. Chciałbym Panowie Przewodniczący, żebyśmy na którejś Komisji, 

chociażby do sprawy obywatelskich usiedli, zastanowi się wspólnie, które drogi w pierwszej 

kolejności, słuchajcie, powinny zostać w tym względzie zabezpieczone. Gdzie ten się ruch 

niepożądany odbywa, żeby no do tego podejść odpowiedzialnie, no żebyśmy nie byli za chwilę 

świadkami po... no takiego nie ros... rozsądnego poustawiania znaków bo tego chciałbym uniknąć. 



Więc tutaj nie wiem, czy Przewodniczący do spraw obywatelskich... Adamie możemy się umówić, że 

na kolejne posiedzenie Komisji przygotujcie sobie te drogi, które... które z waszym zdaniem powinny 

być wyłączone z ruchu i wspólnie zastanowimy się, gdzie takie odpowiednie oznakowanie 

wprowadzić. Więc to, że to utrudnienie wystąpiło traktujmy jednostkowo ,nie dorabiajmy do tego 

dodatkowych... potrzebnych narzędzi, które Wam się wydaje, że trzeba... trzeba wprowadzić, 

możemy oczywiście za chwilę przy każdej drodze o odpowiednim nachyleniu wprowadzić znak 

informujący o łańcuchach et cetera, et cetera. No ale wydaje mi się, że bardziej tutaj chodzi o kwestie 

uświadamiania i być może zmiany przepisów w zakresie wprowadzenia obowiązku wymiany opon 

zimowych z letnich. Tutaj trzeba było się zastanowić bardziej nad... nad tym rozwiązaniem. Więc tyle 

jeżeli idzie o... o tą śnieżycę i o... o drogi wojewódzkie. Powiem jeszcze tyle, Szanowni Państwo, żeby 

też Państwo Radni wiedzieli, że tutaj cały... całe to zadanie ma zakończyć się do października tego 

roku. Taki jest termin, jeżeli idzie o zakończenie tych prac, trwają roboty na obiektach mostowych, 

trwają roboty przy budowie chodnika, chociaż tutaj z przerwami na Kojsówce. W tej chwili trwają 

roboty związane z wykonaniem zatok przy Dolinie też Chochołowskiej. Myślę, że jak całościowo 

zobaczycie efekt w postaci tej... tej inwestycji, będzie on zadawalający. Więc tutaj proszę o odrobinę 

cierpliwości nie jest tak, że tutaj czy... czy Wójt czy Zarząd Dróg Wojewódzkich tych pracy nie planuje, 

ale biorąc pod uwagę ruch turystyczny, ruch weekendowy, ruch punktowy, bo wiecie, że... że tutaj ta 

pogoda ma... ma znaczenie, trudno jest uniknąć takich zatorów. Chciałbym również przypomnieć 

jeszcze jedno, że wtedy, kiedy ten... ta śnieżyca miała miejsce tutaj, cały czas odbywało się ręczne 

kierowanie ruchem. Strabag no wydelegował dodatkowe posiłki, tutaj nie działaliśmy w oparciu o 

sygnalizację świetną, ale o sygnalizacje o tutaj ręczną, więc to też przyspieszało cały... cały ten proces. 

Tym niemniej te zatory wystąpiły i wiem, że wielu z mieszkańców, turystów to irytowało. Co do 

kwestii związanych ze wczorajszym spotkaniem, też już dużo było pewnie powiedziane na ostatni 

naszych spotkaniach też każdy z nas mógłby zabrać głos i od razu Państwu powiem, że nie ma tutaj 

rozwiązania tego... tego problemu. Takiego rozwiązania, które działa tu i teraz, musimy nastawić się 

na pewien proces i tutaj ta wymiana poglądów jest potrzebna. Przyjmuje do wiadomości to, co 

powiedział Pan Władysław odnośnie zmiany tablicy informującejo tym, kto może wjechać na dany 

odcinek drogi. Ale z reguły to odbywa się o.. o mieszkańca, właściciela, rolnika, więc tutaj te... te 

zapisy z reguły są szerokie, nie wykluczające. Tym nie mniej na pewno ograniczające i przy okazji tej 

analizy z tymi innymi drogami myślę, że wrócimy do... do właściwej korekty i za... właściwych 

zapisów, Panie Władysławie, pod tą tablicą o której Pan wspominał. Ja też rozmawiałem z wice 

Wójtem Gminy Poronin. I wiem, że tego rodzaju wizje odbyli. Potwierdzili, że działalność prowadzona 

jest zgodnie z prawem, że może ona być w tym miejscu zlokalizowana. No to tylko słuchajcie 

świadczy o tym, że czy to nie jest tak, że Gmina Kościelisko lepiej lub gorzej radzi sobie z tym 

problemem, tylko... tylko to świadczy o tym, że nikt nie znalazł tej sposobu na to, żeby tę... ten rodzaj 

działalności odpowiednio ucywilizować. Bo tutaj też często o tym właśnie mówimy. Co do kwestii 

posłów słuchajcie. Posłowie mają świadomość tego, co się... co się dzieje, jakich z jakimi działaniami 

mamy tutaj do czynienia, z działaniami związanymi chociażby z naruszeniem prawa własności, bo o 

tym ich informowałem, jeżeli Państwo uważacie, że trzeba to poszerzyć ja tutaj to co mogę doradzić 

to ewentualne też przygotowanie no określonych wniosków też, które powinny wyjść z Komisji, albo 

próba zaaranżowania spotkania z posłami, albo albo poprostu wysłanie ich... tych wniosków i i próba 

no poszukania jak najlepszych rozwiązań i odpowiedzi na nie. Bo tutaj też nie jest tak, że posłowie nie 

zdają sobie z tego sprawy o tym co tutaj się dzieje, bo ja Państwa informowałem, że z posłami 

odnośnie quadów, bo to wtedy dotyczyło tej sytuacji, takie spotkania odbyłem. Diabeł tkwi w 

szczegółach, diabeł tkwi w egzekucji przepisów, nie będę tutaj też tego rozwijał. Tym nie mniej, no 

uważam, że taki nacisk i presja związana z tymi pismami na posłów też ma sens. Co do pozwa... 

pozwu o zniszczeniu drogi, Ja Państwu... Państwa informowałem, że taki pozew oczywiście jest 

możliwy, ale musielibyśmy dokładnie wiedzieć, komu przypisujemy to zniszczenie tej drogi. Radca 



prawny jeżeli... No Panie Władysławie po tej drodze porusza się znacznie więcej użytkowników i 

znacznie więcej uczestników. To są też ludzie, którzy dokonują w tym miejscu zrywki. Chodzi o to, że 

Panie Władysławie w sytuacji, kiedy taki pozew jest składany, to musi być jednoznaczne. Tak, tutaj ja 

nie uchylam się od tego rozwiązania absolutnie będziemy go rozważali, ale też nie chcę sytuacji, że 

ten pozew jest składany i my będziemy uczestniczyć w całym postępowaniu i ono będzie długo 

trwało, nie będzie tutaj żadnych efektów, więc My wykorzystujemy dzisiaj inne rozwiązania, którymi 

dysponujemy, które są skuteczniejsze. Pozew do którego cały czas namawiamy mieszkańców, jest 

dużo bardziej właściwy w moim odczuciu, bo taki mieszkaniec, którego... którego własność została 

naruszona jest w stanie to jednoznacznie udowodnić. Przez kogo tutaj ta własność została naruszona, 

bo po jego własność z reguły poruszają się ci sami użytkownicy. Po naszych drogach, które mają 

status dróg publicznych, dróg ogólnodostępnych pojawiają się Panie Władysławie, sam Pan to 

przyzna rowerzyści, traktorzyści, quadowcy, skuterowcy tak jak dzisiaj uczestnicy tutaj, kiedy 

poruszają się samochodami et cetera. et cetera. Tu... tu musi być ta jednoznaczność, dlatego cały 

czas ja ja uważam, że ten... ten tutaj... ta możliwość nie jest przez mieszkańców wykorzystywana. A z 

drugiej strony cały czas powo... cały czas podnoszą, że tutaj ta własność jest naruszana i ja widzę tu 

pewien... pewien pewną sprzeczność i niekonsekwencje. Co do Pani [niezrozumiałe] nie będę się 

odnosił, bo Jej tutaj dzisiaj nie ma. Nie wiem jakie zarzuty co do... co do... nie wiem czy to prawa 

śniegu wczoraj padały, czy... czy innych zapisów no tym nie mniej też uważam, że no pewne rzeczy, 

pewne sformułowania tutaj w urzędzie nie powinny padać i nie powinniśmy do nich dopuszczać.  

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, drodzy Radni to chyba wszystkie te zapytania, do których 

powinienem się odnieść, które się pojawiły w ramach spraw bieżących i wolnych wniosków. Dziękuję.  

Radny Władysław Długosz: „ Panie Przewodniczący. Proszę. Szanowni Panowie Przewodniczący, 

Szanowny Panie Wójcie i wszyscy tutaj zebrani Szanowni Radni. Ja tutaj podzielam Pana zdanie... 

Pana Wójta zdanie, ale... ale po prostu, no jak do tej pory no po prostu no to nie wychodzi tacher do 

końca żeby był skutek i tak dalej. Mam nadzieję, że jeżeli tam będzie ograniczenie po prostu tam ok... 

na tej drodze tego ruchu, no to ci Panowie nie będą tam jeździć. Ale to już temat zamykamy. Jeszcze 

mam tutaj podziękowanie dla Pana Wójta za pismo, które otrzymałem dzisiaj. Przez Panią Anielkę, 

chodzi o to, że Pan wystąpił do firmy Orange Polska SA o zlokalizowanie tamtych po prostu 

przekaźników na terenie Dzianisza, którym nie ma tam, a po prostu tego... nie ma... to nie ma w 

ogóle tam zasięgu. No i to może z tą firmą się warto by spotkać i wtedy im przetłumaczymy bardzo 

mocno, że to jest w ich interesie, bo oni biorą haracz za rozmowy, które mają mieszkańcy bardzo 

utrudnione albo ich w ogóle no nie... nie mogą prowadzić. Także ta sprawa no idzie w dobrym 

kierunku, bo tam odbijanie piłeczki z powiatu od Rzecznika do Gminy i do mieszkańca czy do radnego 

to nic nie da. Musi być efekt, a żeby był efekt, to trzeba coś zrobić, żeby faktycznie rozwiązać ten 

problem. Także jeżeli będą postawione przekaźniki to wiadomo, że firma będzie zadowolona i 

mieszkańcy będą zadowoleni. No i nie tylko, bo każdy jeden przejeżdżający będzie miał zasięg. No to z 

mojej strony wszys... wszystkiego dobrego, dziękuję.” 

Wójt Gminy: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Panie Władysławie jeżeli 

idzie o kwestię jeszcze quadów i skuterów... skuterów to nie jest tak, że od kilku miesięcy nic się nie 

zmieniło, bo też proszę sobie tego nie dać wmówić. Myślę, że te działania skuteczne, które 

podjęliśmy spowodowały jednak, że... że ten ruch, w przypadku quadów przeniósł się w większości na 

drogach... na drogi publiczne. Ja nie mówię, że to zupełnie załatwiło temat i tutaj nie budzi zastrzeżeń 

wśród mieszkańców, ale jednak w dużej mierze udało się poprzez i kontrole systematyczne, 

współpracę z policją, ten ruch uporządkować i w większym zakresie to... to ucywilizować. Więc to 

co... to co robimy ma ma sens i myślę, że te efekty zakresie samych skuterów są widoczne to też 

mieszkańcy, kiedy... kiedy rozmawia się z nimi wprost są w stanie przyznać, że ten ruch się zmniejszył. 

Ja nie mówię, że... że sytuacja jest idealna ale na pewno uległa poprawie. Więc o tym też chciałbym, 



że Państwo pamiętali. Co do tutaj firmy Orange, o której Pan wspominał, to chciałbym powiedzieć, że 

Panie Władysławie wystosowaliśmy pismo do wszystkich operatorów telefonii komórkowej z 

zapytaniem, czy istnieje szansa w oparciu o istniejące, Panie Władysławie, przekaźniki na 

wzmocnienie sygnału. Nie chciałbym i tutaj również chciałem trochę sprostować Pana wypowiedź, 

że... że idziemy, żeby... tutaj też padło sformowanie, że idziemy w kierunku budowy nowych 

przekaźników, bo wiemy z jakimi wątpliwościami mieszkańców się to wiąże i z jakimi tutaj 

konotacjami to się kojarzy. Więc te przekaźniki, które dzisiaj istnieją. Zapytanie z naszej strony, 

dotyczy tego, czy jest możliwe w oparciu o nie mocniejszy sygnał tak, żeby ten zasięg się poprawił. Co 

do haraczu się nie będę wypowiadał, bo tutaj każdy z nas podpisuje stosowną umowę z operatorem i 

po prostu to jest opłata, którą odprowadzamy za możliwość prowadzenia rozmów i dostępu do 

internetu. Dziękuję.” 

Radny Mieczysław Dzierzęga: „Panie... Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, ja tu akurat na wracając 

jeszcze do sprawy tej ostatniej śnieżycy, no tu powiem tak znaczy, że no niestety nasze służby... tu 

akurat... do policji akurat sprawa rzeczywiście żeby no żeby działały i jeżeli rzeczywiście są sygnały o 

tym mieszkańców, żeby interweniowali. Bo powiem szczerze, że tutaj nie nie dużo trzeba by było, tu 

akurat sprawa Dzianisza nie byłaby problemem, gdyby w Chochołowie, gdzie też już był problem przy 

wyjeździe tylko od drogi w Chochołowie do Dzianisza, po prostu ludzie stali, ale ze względu na to, że 

dwóch czy trzech gości było na letnich opon. I po prostu policja nie raczyła w ogóle przyjechać. 

Dzwonimy, do dzwonienia sygnał odbiera telefon, nie przyjechali. Wystarczyło, gdyby jeden policjant 

stanął i zawracał gości, którzy po prostu byli na letnich. Stoli... Stoli my, powiedzieć szczerze, prawie 

godzinę czasu no bo... oczywiście Panowie nie mogli, ani w tą, ani w tą stronę ruszyć. I tutaj 

rzeczywiście no... policja no nie stanęła na wysokości zadania, bo niestety nie raczyły nawet 

przyjechać. Dziękuję bardzo.” 

Wójt Gminy: „Panie Przewodniczący, no wybaczycie, ale muszę stanąć w obronie służb. Też utarło się 

u Nas w ostatnich latach mówimy, że zima zaskoczyła drogowców, zima zaskoczyła służby uważam, że 

w tym przypadku, o którym Pan Radny mówi, no nie wiem co miała tutaj zrobić policja w sytuacji, 

kiedy ten zator był na na długości kilkuset metrów. Oczywiście powinna go skutecznie rozładować. 

Pytanie, jak? Nasze służby, które wtedy zostały wysłane celem posypania miały duży kłopot, żeby 

przejechać koło tych samochodów, żeby skutecznie poprawić sytuację, bo tak jak powiedział Pan 

Radny, to w większości były samochody na oponach letnich albo wielosezonowych. Tak? Ta droga 

została... wiemy w jakim ona jest stanie w sytuacji, kiedy ktoś kilka razy próbuje podjechać to się 

dzieje pod spodem i służby miały utrudniony dostęp do... do tych samochodów przy tym ruchu. Więc 

biorąc pod uwagę ten okres, a był to sezon bardzo wysoki, duży ruch turystyczny, ilość policji, która 

też niestety, biorąc pod uwagę liczbę turystów, którzy tutaj przebywają, jest ograniczona. No nie 

sądzę, żeby... żeby tutaj patrol policji w danym momencie wycią... był w stanie wyciągnąć te dwa 

samochody. W sytuacji, kiedy ruch z drugiej strony o czym tutaj Paweł najlepiej wie, był cały czas 

płynny. Słuchajcie, no musimy przyjmować do... do wiadomości, że tego rodzaju sytuacje się zdarzają. 

Owszem, należy je korygować i  poprawiać, ale też nie dajcie sobie wmówić, że ten patrol policji 

wtedy gdyby był w tym miejscu, to... to zupełnie załatwiłby ten temat, bo... bo wiem, jak ta sytuacja 

wyglądała od kuchni. Sami próbowaliśmy reagować i dostać się do tych samochodów. Z jednej strony 

Salamandry, z drugiej próbowaliśmy te... te wozy uruchomić.  Nawet z Kościeliska przerzucić, żeby 

tam naprawić tam sytuację. Ciężko było się tam z tą pomocą dostać. Więc o tym też starajcie się, 

kiedy komentujecie na... tego rodzaju sytuacje, pamiętać. Dziękuję.” 

Radny Dzierzega: „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie. To ja powiem tak, bo akurat uczestniczyłem i 

byłem no i gościa nawet się nie dało przekonać. Nie udało się przekonać, żeby my go nawrócili, bo 

chcieliśmy go zawrócić. Nie bo on musi jechać w góry.” 



Prowadzący Artur Bukowski: „Panie Mieczysławie... Powiem szczerze... A na... A na... Zadam Panu 

pytanie: przyjeżdża policja i na jakiej podstawie ma zawrócić tego pacjenta? Jestem na oponach 

letnich, uparłem się, że chcę wyjechać na Gubałówkę i co mi mogą zrobić? Nic. Więc możemy sobie w 

tej chwili rozmawiać na ten temat i psioczyć na policjantów, którzy tak samo jak my mają związane 

ręce, bo jeżeli ta osoba nie będzie miała zdrowego rozsądku w głowie, nie zrobimy nic. Policja nie ma 

argumentu do tego, żeby zakazać samochodowi jadącemu na o... na oponach letnich nawrócenia się. 

Ma Pan taki przepis?” 

Radny Dzierzęga: „Panie Przewodniczący, nie mam... nie wiem... może nie być rzeczywiście 

przepisów, ale powiem szczerze, gdy jeden akurat z Panów, który łapie za telefon zaczął dzwonić, to 

wtedy dopiero Pan zareagował i rzeczywiście nadnieśliśmy go i wywr... zawrócił i pojechał.... No i 

widzi Pan nie musiała policja przyjeżdzać... ale dopiero łapienie za telefon. A gdyby policjant, dajmy 

na to, tam poj... akurat stanął tam... podejrzewam, że nie byłoby próby i w takim stanie, na takich 

oponach nie próbowaliby nawet ruszać w tamtą stronę. Dziękuję bardzo.” 

Radny Paweł Michniak: „ Przewodniczący w ostatnim czasie wprowadzono w Polsce przepisy, że za 

nieodśnieżony dach w samochodzie jest tam chyba 3.000 zł nie... trzeba zapłaci mandat. Jeśli 

odpalasz samochód i drapiesz se szyby też trzeba 500zł czy 1.000 zł nie... no trzeba tutaj wystąpić do 

odpowiednich organów Państwa o tym, żeby zrobili taki przepis, że jak przyjeżdża ktoś do tego 

powiatu górskiego nie, bo może tam nie w całej Polsce są potrzebne te opłaty, ale powiedzmy 

powyżej tych 500 m nad poziom morza... nad poziomem morza musi założyć opony zimowe, bo jak 

nie no to 3.000 zł niech zapłaci takiego mandatu bo on wprowadza tutaj zagrożenie w ruchu 

lądowym. To też jest taki przepis. Zagrożenie w ruchu lądowym, jeśli ktoś jedzie na letnich oponach w 

Gubałówkę. No to to jest jak kamikadze na tej drodze. I tu trzeba naprawdę podjąć taką inicjatywę, 

bądź wystosować apel naszej Gminy, naszego Powiatu czy innych gmin i zmienić po prostu przepisy w 

tej tu materii. Druga kwestia a propo jeszcze tej tutaj kanalizacji w Dzianiszu, trochę Wójt się tutaj 

obruszył, żaden z Radnych z Dzianisza nie... tutaj nie obarcza Wójta tutaj winą za brak kanalizacji w 

Dzianiszu. My sobie zdajemy sprawę jakby Wójt miał luźne pieniądze jakieś 10 czy 50 milionów 

złotych to na pewno by było tutaj [niezrozumiałe]. Także na pewno tutaj nie... żaden z Radnych tutaj 

nie oskarża Wójta o tutaj, jakąś tutaj, niemoc w tej sprawie. Jednak liczymy na to... Wiemy, że Wójt 

jest bardzo sprawny tutaj negocjuje dobrze, ściąga dużo środki do naszej Gminy i liczymy na to, że tą 

sprawę zmieni i... i się uda tu w Dzianiszu zakończyć szczęśliwie tą sprawe. Dziękuję bardzo.” 

Radny Piotr Kopeć : „proszę Państwa wiemy, że jak jest atak zimy, to jest trudno. Dziś się nie 

narodziliśmy. Przecież każdy z nas ma trochę już lat. Jakie są warunki w terenach górskich. Jeżeli 

chodzi o te ataki, które mamy za sobą, one jeszcze nie były takie wielkie jak na tą zimę. Jesteśmy w 

środku zimy, natomiast ja zauważam, że o ile w pierwszych godzinach no nie są wstanie odśnieżyć 

wszystkiego. No to jednak po kilku godzinach, przykładem jest chodnik w Witowie, jest odśnieżone. 

Mieszkańcy, goście mogą przejść i tu trzeba też oddać należną chwałę tym, którzy tego pilnują. Bo to 

nie jest tak, że nie pilnujemy. Pan Wójt tutaj nie zwraca uwagi. Natomiast przy samym ataku zimy jest 

trudno. Wiemy, że w dawnych czasach drogi pozostawały wręcz nieodśnieżone przez jakiś czas, robiły 

się koleiny, tego dzisiaj praktycznie nie mamy. Duże nakłady zresztą finansowe Gminy idą na to. Panie 

Wójcie dobrze, że mamy właśnie ten harmonogram, że są tę pracę na drodze wojewódzkiej, bo same 

te obejścia mostowe to są miesięczne terminy, które muszą w ciągu roku przejść, a przecież potem 

trzeba wykonać jeszcze mosty. Natomiast cieszy też to, że w tej chwili nie ma tego rozlewiska w 

rejonie Wspólnoty 8 Wsi, oby to odwodnienie, które nawet jest na razie prowizorycznie zrobione 

działo przez całą zimę, to będzie bezpiecznie, bo na to zwracaliśmy kiedyś uwagę. Natomiast proszę 

Państwa, zwróćmy też uwagę, że Gmina turystyczna, pod górami, no to śnieg nie jest tylko minusem. 

Bo wielu z Was narzekało, że no, nie ma śniega, jest brzydko błoto wkoło, no to mamy teraz śnieg, 



mamy gości i to powód też do radości dla części przynajmniej. Proszę Państwa, chciałem zaprosić 

serdecznie naszych mieszkańców, zwłaszcza... Puchar Witowa, kolejny Puchar Witowa w tą niedziele, 

slalom gigant. Można się zgłaszać już telefonicznie do Witów ski lub od 10:00 na stacji, przez 2 

godziny. Start będzie po 12:00. Medale czekają, zapraszamy. A miną kolejne dwa tygodnie, mam 

nadzieję, że warunki jeszcze dopiszą, planujemy rajd rodzinny 12 lutego. Wiem, że wtedy też 

walentynkowy bieg w Kościelisku. Także są też w takim momencie  wydaje mi się, kiedy jest zima taka 

w pełni, też radosne tego strony. Dziękuję.” 

Mieszkaniec Jan B.: „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie chodzi o... bo to debatujecie Panowie o 

odśnieżaniu, o tej snieżycy wszystko... Ja miałem przykład praktycznie taki, że na Salamandrze tam 

kiedyś był znak łańcuchy, igły jego chyba już nie ma. Został zdjęty po budowie, tu akurat jakby był 

można byłoby egzekwować w razie czego. Ale o co chodzi. Też na Salamandze, bo mam bezpośredni 

przykład, tam kilka samochodów u mnie na tej bocznej drogi [niezrozumiałe] stoi, ja dzwoniłem 

kilkanaście razy do gminy, w piątek, bo to bodajże to był ten dzień po... po tej śnieżycy, tam też zaczął 

sypać. Nie dodzwoniłem się, przyjechałem do Gminy, szukałem Pana Zycha, bo oczywiście powiedzieli 

mi, że odpowiedzialny. Nie znalazłem tego Pana, nie odbiera telefonu. Byłem u Pana Wojtka Stocha, 

mówi szukaj Pana Zycha. Natknąłem się na Pana Sekretarza, na dole, i Pan Sekretarz powiedział, że w 

tym czasie Pan Zych szuka węgla, ale nie dlaczego. Jakiś opał... węgle i nikt nie wie gdzie On jest i 

gdzie jest, a Salamandra stoi. Więc wy debatujecie Panowie widzę, że nad policją, na tego... ale 

widzę, że nikt w Gminie, zwłaszcza w sobotę, czy po końcu urzędowania Gminy, nie jest w stanie tak 

wcześnie zareagować. Czy gdzieś tu są zaspy, czy samochody uwięzły, czy ugrzęzły, a Pan Stachoń w 

ogóle nie odbiera telefonów. Nawet nie ma strony, bo Pan Waliczek, który jest tam w Dzianiszu uczy 

Witowie reaguje. Natomiast Pan Stachoń nie reaguje. Kiedyś dzwoniłem to powiedzieć... to mi 

powiedzieli, że w Poronienie pada deszcz. A my jesteśmy 300 m wyżej, u nas padał śnieg. Dlatego po 

prostu... a nie mogę się dodzwonić do Pana Zycha, Panie Wójcie, no nie mogę się dodzwonić, 

praktycznie jak się skończy zamykać się urząd nikt nie... w gminie nie działa praktycznie, żeby odbierał 

telefonów, że jakiś reagował na odśnieżanie. Ja tu byłem, bo Pan Sekretarz Panu powie, na dole 

spotkaliśmy się z Panem Sekretarzem w trzy, jakoś Pani była jeszcze i jeden Pan był no  i On mi sam 

przekazał Pan Zych od paru godzin szuka węgla, ale nie wiem dla kogo szuka tego węgla. Mogę? 

Sekretarz Mariusz Koperski: „Rzeczywiście spotkaliśmy się, ale przekazałem Panu, z tego co 

pamiętam i mogą to poświadczyć właśnie te osoby, które ze mną, tylko taką informację, że Pan Zych 

jest terenie. Nie, poszedł węgiel gdzieś szuko... załatwiać. A co Pan Zych ma wspólnego z węglem?! 

Nie wiem. To proszę słuchać uważnie. Bo napewno nie powiedziałem nic na temat węgla. Panie 

Sekretarzu  ale ja dzwoniłem kilka razy i zdążyłem tu dojechać, bo Salamandra stała... Ale różnica 

polega na tym, że z Pana informa... z mojej informacji zrobił Pan kpine. No to... Nie, nie to jest jednak 

zasadnicza różnica. Pan Zych był w terenie..”.  

Mieszkaniec Jan B.: „Panie sekretarzu, ja tylko chcę, żeby osoba jakoś była kompetentna, która 

organizuje w ogóle odśnieżanie w tym Kościelisku czy w ogóle w... Gminie Kościelisku. Pan Zych jest 

odpowiedzialny za pracę w terenie więc proszę się nie dziwić, że większość czasu nie spędza za 

biurkiem. No taka jest prawda. No to niech odbiera telefony. Ale jak może odebrać telefon za 

biurkiem, kiedy nie ma go... Panie Przewodniczący ma komórkę... Ma komórkę, ale nie musi 

udostępniać nie ma jej służbowej. No ale... ale nie wiem, może ma też może ma jakąś służbową. 

Może mu Pan Wójt da komórkę służbową, w godzinach urzędowania.” 

Prowadzący Artur Bukowski; „ Też chciałbym, bo to tak ostatnio troszkę... troszkę... troszkę rozwinę 

Pana... Pana temat sobie pozwolę w tym Kościelisku. Odśnieżamy chodniki jest źle, odśnieżamy drogi 

jest źle, no wiem Pan co przez X lat, 20 lat mam sklep przy Nędzę-Kubińca, i za każdym razem 

przejeżdża pług, za każdym razem muszę wziąć łopatę i odśnieżyć na całym odcinku ten teren, żeby 



klienci wjechali mi na parking tak i nie narzekam. Proszę wybaczyć albo idziemy w tym kierunku, że 

nie odśnieżamy i nie i w takim razie zamykamy wieś na... na... cofnijmy się w czasie, zamknijmy wieś 

na... do XIX wieku, będziemy koniami jeździć, będą pozamykane drogi biało i od... od grudnia do 

marca będziemy mieli święty spokój. A w tej chwili, no proszę wybaczyć, nikt Panu złośliwie, 

specjalnie tego... tego wjazdu nie odśnieża. W jaki sposób mają odświeżyć ten chodnik, skoro Pan go 

nie odśnieża, nikt go nie odśnieża, to jest po stronie gminnej. Więc pierwsze się odśnieża chodnik, a 

następnie się odśnieża drogę. Nie idzie to od razu, tak. I do tego jesteśmy przyzwyczajeni, a ostatnio 

zauważam, że to nie tylko Pan tylko w całym Kościelisku jest problem z tym, że przejeżdża pług i 

odśnieża chodnik. Bo przepraszam posesji mamy X tysięcy czy X set, no już bym w tysiącach 

powiedział i co przy każdej posesji po traktorku, który przejeżdża odśnieża chodnik ma iść kolejny 

traktorek, który odśnieża wjazd na każdą posesję? No nie bądźmy aż tak złośliwi, tylko korzystajmy z 

dobrodziejstwa śniegu i żyjmy z nim tak. Gmina nie robi Panu na złość, bo to jest... ja odbieram to 

cały czas, ze że Pan tutaj przychodzi, że wszystko Gmina robi na złość. To ja tak mam od 20 lat i co 

mam zrobić? Przyzwyczaiłem się, taka jest kolej rzeczy. Jest śnieg, śnieg trzeba odśnieżyć. Pierwsze 

trzeba odśnieżyć chodnik, czy pierwsze drogę później chodnik, to się nie zawsze nakłada. I żyjemy z 

tym i żyjemy z tym od 20 lat czy.. czy od 30 i tak... i tak jest w naszej Gminie. No i w jak... w jaki 

sposób Pan to chce inny zmienić tak? Czy cała cała wieś ma powiedzieć, że jak jest chodnik 

odśnieżony to jest złośliwość Gminy bo za każdym razem jest wjazd na posesję za... zaśnieżony, tak? 

Ma Pan inne rozwiązanie?” 

Mieszkaniec Jan B.:” ... Ja nie mówię o odśnieżaniu mojego wjazdu na posesję tylko odśnieżaniu 

zjazdu z Salamandry na Wojdyłówkę, to jest 120 m od mojej posesji. No i on zostaje odśnieżony w 

kolejnym razie. Czy jadąc... jadąc pług Nędzy Kubińca zaśnieża zjazd na Wojdyłówkę? Zaśnieża zjazd 

na Salamandrę? Ja mam zdjęcia... Ja mam zdjęcia z kilku dni, Panie Przewodniczący, ja mogę pokazać, 

bo tu pokazywałem co niektórym Radnym co nie widzieli. Ja odśnieżam drogę do Salamandry i zjazd z 

Salamandry, bo Pan Stachoń ma podniesiony pług i nie sypie, nie odśnieża, przejeżdża sobie same 

koleiny, a o 11:00... o 12:00 jedzie traktor, ten zielony, albo Pan Stachoń i zawali całe pół metra 

śniegu, gdzie ja faktycznie ja mam 100 m posesję. Ja nie mówię o mojej posesji, to co Pan mówi koło 

siebie, że ma Pan działalność i koło sobie odśnieża. Ja odśnieżam. Ja mówię o to żeby kto jedzie i 

zasypie zjazd na Wojdyłówkę wziął rozgarnął ten zjazd.  

Prowadzący Artur Bukowski: „Dobrze, zjazd na Karpielówkę boczną, koło mnie, też za każdym razem 

zaśnieżany i osoby prywatne go odśnieżają. No i tak jest w cały w Kościelisku.” 

Radny Władysław Długosz: „ Dobrodziejstwem tej Gminy po prostu jest odśnieżanie chodników, 

którzy... które po prostu powinni wykonywać zgodnie z ustawą mieszkańcy, właściciele. Natomiast 

tak się składa, bo ja w tej branży trochę robiłem, że no śnieg spada i trzeba go odśnieżyć. Jeżeli tutaj 

zaraz, jeżeli się odśnieża, on wpada na chodnik, na pobocza, na wjazdy.W Kościelisku jest tylko 4.000 

ludzi. Jeżeli by każdemu by trzeba było odśnieżyć wjazd, no to ja nie wiem, trzeba byłoby drugi talon 

budżetu przeznaczyć znowu na odśnieżenie tych wjazdów. Natomiast urok tego tutaj regionu i 

Podhala to jest po prostu zima i powinna być zima tako, żeby po prostu dawała to... jakieś korzyści 

dla naszych mieszkańców, bo pod kątem turystyki to jest chyba tutaj zrozumiałe. Mi się wydaje, że... 

że wszystkim się nie dogodzi, bo naprawdę, jeżeli są intensywne opady bo my tu gdybamy bez 

przerwy na jeden... na temat jednego dnia. Ja akurat jechałem z Zakopanego wtedy.  Na estakadzie w 

Zakopanem pół godziny my czekali, bo pod tą górkę już było... już było zablokowane. Potem tutaj na 

granicy miasto Zakopane Kościelisko, znowu tam było zablokowane, pojechali my w lewo na 

Sobiczkową, na Krzeptówki, znowu było zablokowane. A więc to nie znaczy, że... że po prostu tutaj 

ktoś coś zawalił, bo po prostu wszyscy jeżeli jest taka... taka aura, to po prostu wszyscy mają 

problem. I trudno tego rozładować, a do tego się jeszcze dołącza tam w Kościel... w Dolinie 



Chochołowskiej ten przejazd także... Proszę Państwa nie można wszystkiego zwalać na nie, że po 

prostu jest wszystko źle i tak dalej i tak dalej, bo po prostu no to jest żenujące. Kościelisko ma już 

[niezrozumiałe] dróg do odśnież... odśnieżonych. Ja jakbym był Wójtem to bym połowę tego zamknął, 

nich sobie ludzie odśnieżają i wtedy by nie narzekali na Gminę, bo on by sobie odżnieżał sam. Wy 

wiedział, ze on za to odpowiada. Chodniki to samo, bo po prostu jeżeli się robi komuś dobrze, to 

powinno być chociaż skromne słowo: bardzo dziękuję. A tego ja nie słyszę za dobre rzeczy się nigdy 

nie... nie... nie wynagradza nawet pod kątem szacunku z mojej działalności, którą prowadzę i akurat 

jako społecznik. No niestety tak jest i tutaj nie wolno też, żeby atakować i Wójta i Radnych i tak dalej. 

Tu przez Pan... Panie Inżynierze Pan ma Radnego zaraz po sąsiedzku. On... to jest bardzo ratowny 

człowiek, mądry i doświadczony, także chętnie Panu pomoże nawet odśnieżyć, by wziął łopatę... No 

i... no i no widzi Pan. dobry pomysł. No Przewodniczących też by przyszedł jakby....Przewodniczący 

odśnieża na Karpielówce i nie narzeka.” 

Mieszkaniec Jan B.:” Rozumiem, że mam odśnieżać zjazd z ulicy Salamandra na Wojdyłówkę. Dziękuję 

bardzo.” 

Prowadzący Artur Bukowski: „. Panie... Panie Janie zgodnie z procedurą odśnieżania, jeżeli zjazd 

zostanie Panu zaśnieżony, zostanie odśnieżony.” 

- „Nie... nie na moją posesję, Panie Przewodniczący, tylko zjazd z Salamandry na Wojdyłówkę. 

Prowadzący Artur Bukowski: „Będzie odśnieżony zgodnie z procedurą odśnieżania. 8 godzin po... No 

proszę chyba... [niezrozumiałe] Tak... tak było przez 20 lat to może się coś zmieniło. No mam 

nadzieję, że na przyszły rok będzie lepiej. Napisze Pan pismo, pochylimy się nad pismem i spróbujemy 

rozwiązać problem, żeby był Pan usatysfakcjonowany.” 

Radny Janusz Czernik: „ Panie Jaśku w kwestii drogi na Wojdyłówkę, pamiętam w trakcie remontu 

była kwestia urządzenia zjazdu, były prośby ze strony... ze strony Pana w tej kwestii i chciałbym tylko 

przypomnieć, że nie jesteśmy... nie zostawiamy nigdy takich próśb sobie... samym sobie, zawsze się 

na tym pochylamy. Pamiętam, że wracając do Dzianisza we trójkę, zatrzymaliśmy się przed tym 

wjazdem, prosiliśmy Pana Wójta, Ja też prosiłem Pana Wójta, żeby... żeby się pochylił nad tą Pana 

prośbą i myślę, że nie zgłaszał już Pan uwag. Związku z tym zjazd został... To ta prośba została 

uwzględniona. Cieszę się. Natomiast dzisiaj są... są kolejne kwestie, Pan Wójt powiedział, żeby... żeby 

złożyć, żeby Pan złożył to pismo i myślę, że tak samo postaramy się w tej kwestii i Pan Wójt tak samo, 

co stara się jak najbardziej racjonalnie podejść do tej do tej kwestii. Będzie remont drogi i kwestia 

podzielenia tej drogi na różne kategorie, być może jest nieuzasadniony i... i po prostu doprowadzenie 

do jednego... jednej kategorii dla całej drogi będzie miało sens. Patrząc na uwagę... mając na uwadze, 

że... że droga w przyszłym... w przyszłym roku będzie w nowym stanie. Także Panie Jaśku na pewno 

nie... nie zostawiamy kwestii bez... bez echa. Każdy z nas jak może stara się w kwestii pomoc. 

Dziękuję.” 

Mieszkaniec Jan B.: „Ja bym tylko chciał zobaczyć dokument, który jest w pierwszym moim pytaniu 

do Pana Wójtai na jakiej podstawie właśnie będzie remont tej drogi Wojdyłówka? Dokument. 

Kosztorys. Czyli kosztorys, ale tam jest opisane i zaznaczone jako załącznik graficzny, bo mnie 

interesuje odcinek do mnie, jak on będzie urządzony.” 

Radny Długosz: „Panie Janie, że Wójt w najbliższym czasie udostępniPanu taki dokument i będzie 

Panu usatysfakcjonowały, a w przyszłym roku na jesień przyjdzie Pan osobiście i podziękuję za... to w 

tym roku... za... to w ty roku... Przepraszam, w tym roku na jesień, przyjdzie Pan i pochwali Gminę, że 

zrobiła super remont drogi. I chciałbym... chciałbym, żeby to tak nastąpiło.” 



 

14. Zakończenie obrad 

 
Na tym o godz. 10.55 Przewodniczący Rady zamknął obrady XLIV Sesji Rady Gminy Kościelisko. 

Zwrócił się do radnych Krzysztofa Pitonia i  Adama Tracza o zapoznanie się z protokołem Sesji.  

 

        Protokół sporządziła: Aniela Ustupska 

 

 

 

 


